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WARE PROFEET VAN GOD

 Wel, goeie môre, vriende. Dis ’n mooi oggend en dis ’n goeie
tyd omhier tewees. Ek is bly om te lewe vanmôre en omweer

hier te wees by—saammet die gemeente. Daar is soveel dinge wat
kan gebeur in so ’n kort tydjie. En ons weet nie watter tyd ons
gevra gaan word om te antwoord bo by die Groot Hof nie, en ons
wil voorbereidwees te eniger tyd; sodat ons vrede kan hê.

En ek is baie dankbaar soos ek gesê het…Natuurlik
was ek Sondagaand hier en het met die mense gepraat. Ek
het Sondagaand gepreek, en ek wil Broer Roberson en almal
van julle almal, bedank, wat ingebel het omdat julle daardie
boodskap: Ons Besit Alle Dinge, Sondagaand geniet het. En so
ek—partykeer—ek het nie gedink ek sou preek nie, net afgekom
en gekyk na Broer Neville (en sy keel soort van soos ’n hommelby
daaronder, en ek het gedink: “Arme broer, as hy my sekerlik
vanaand vra, gaan ek help of enigiets doen wat ek kan”; want
ek weet wat dit is wanneer jy moeg en hees is, en jy het hard
gepreek daardie oggend; en so, ek—ek het toe vir hom gepreek
Sondagaand. En ’n—so ons—ons…ekbedank julle beslis.

Nou, daar’s baie versoeke, sê hulle, vir gebed; en so laat ons
hulle net eerste onthou, al hierdie versoeke. Laat ons ons hoofde
nou buig.

Ons hemelse Vader, dit is geskrywe dat ons U vergaderings
met danksegging op ons harte moet binnekom, ons versoeke
bekend maak in die vergaderings van die heiliges. En ons het
baie van hulle vanmôre; soveel, dat ons nie weet hoe om hulle
onder U aandag te bring nie, maar U ken hulle. En daar is baie
wat nie genoem is nie; U ken hulle ook. So ons bid met ons hele
harte, soos ons het verlede Sondagaand vir Suster Shepherd se,
Broer Shepherd se kind. Daar toe in die…?…sou terugkom…
Die Heilige Gees het gesê: “Sy het nie polio nie; sy sal reg wees.”
Wat ’n bevrediging het ons wanneer ons vanU hoor.

Nou, ons vra vanmôre dat U hierdie versoeke vir die siekte
sal toestaan, vir die bedroefde huis, vir die geliefdes, en alles wat
genoem is, Vader; ons bid dat U elkeen sal onthou. En ek offer my
gebed en die gebed van hierdie mense voor U, versamel en aan U
gestuur in die Naam van Jesus Christus. Hoor ons, Vader, bid
ons. Amen.

Ek wil een en almal van julle almal bedank vir julle gebede
vir my terwyl ek…Julle weet, ek het ’n klein ontploffing gehad
daaronder op die skietbaan. En Satan het my probeer doodmaak
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en—en…Natuurlik kon hy dit nie doen nie—God was nog nie
klaar met my nie. Wel, hy kan dit net nie doen totdat dit alles
verby is nie. Wanneer God klaar is, dan is ek gereed. Maar ek—
my goeie vriend, Broer Wood, daaronder, dis net die genades van
God of hy sou net vind van hier ondertoe en nie van hier boontoe
nie. Was omtrent ’n vyf— of ses ton ontploffing so naby aan my
gesig, soos daardie. My geensins seergemaak nie. Sien? My gesig
’n bietjie gekrap, sodat—maar dis alles nou weg, net een klein
kolletjie daar oor.

So, ek wil Broer en Suster Dauch hier oorkant bedank, Broer
Brown, en hulle, wie ek verstaan het deur telefoon gesprek dat
hulle almal saamgekom het in ’n groep mense en vir my gebid
het. En ek—dit is—iets, doen iets aan jou. Julle weet, julle bid vir
andere en alles, en dan wanneer julle uitvind dat iemand vir julle
bid wanneer julle dit nodig het, beteken dit baie. En ek weet baie
van julle het nie ingebel of iets nie, maar julle het net dieselfde
gedoen. En dit beteken baie vir ons. En dis die rede dat ek—dit
my nie seergemaak het nie. God het my bewaar, en dus is ek baie
dankbaar.

Nou, ek het ’n paar aankondigings net voor ons hierdie klein
kêreltjies toewy. Nou, daar is vanaand diens by die tabernakel
en almal van julle wat hier na die tabernakel kom, kom reg na
die diens hier. En so ons is…ek gaan preek vir Broer Ruddell
vanaand hierbo op die hoofweg, een van ons besoekende broers.
En dan, so gou soos ek terugkom, as ek nog ’n aand het, wil
ek gaan na Broer “Junie” Jackson. En dan ek— daardie Broer
by Sellersburg, ons skuld hom ’n aand daarbo. En dus wil ons
opgaan om hom te sien. Die Broer oorkant by Utica…hierdie
aande inkry soos ons kan.

Hierdie week vertrek ek vir Green Bay, Wisconsin, soos
julle weet, na die streekskonvensie van die Volle Evangelie
Besigheidsmanne.

Volgende Sondag is ek by die hoërskool wat ek—daarbo, wat
ek die laaste keer daar was. Ek vergeet die naam van daardie
hoërskool ouditorium. Wat is dit? Mather? Stephen Mather (ja,
goed) Hoërskool ouditorium. En dan, is ek Maandag in ’n
konvensie oorkant waar ek die bespreking gehou het met daardie
predikersvereniging in Chicago die laaste keer daar. Ons is in
daardie plek vir ’n—’n afskeidsbyeenkoms vir Broer Joseph Boze,
wie na Tanganyika gaan (ek reken hy noem dit Tanganyika),
en Kenia, en Durban en daardeur, aan die reëlings tref vir my
komende herfsdienste en—in Afrika en deur Suid—Afrika. En
dan, ons vra julle om ons in gebed te onthou in hierdie dienste.

Dan kom ons terug…Nou, ek weet nie of ek tyd het om nog
’n dag by die tabernakel te kry of nie, voordat ons dan opgaan na
Noord—Carolina, en dan van daar af na Suid— Carolina, en dan
die heelpad oor na CowPalace, en LosAngeles by SouthGate. En
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daar’s waar ek hoop om na toe te gaan enMnr. Weatherby te sien,
die eenwat die geweer gemaak hetwaarin die koeël ontplof het.

Hy het nie—het die kopruimte te veel teruggeskuif en die
koeël laat terugdruk, in plaas van om vorentoe te gaan. Dit
was ’n ou geweer; wat ek pas na hom gestuur het, en hy het
dit toe laat uitboor, en in ’n ander soort geweer verander. En
ek het ’n koeël daarin gesit en opgelig om te skiet, en dit, wel,
dit het die geweer vyftig jaarts om my geskiet soos daardie en
gesmelt in my hand. Die loop het uitgegaan na die vyftig—jaart—
lyn; die slot het reguit terug agter die takbokhok gegaan, dertig,
veertig jaarts agter my, en stukke skrapnel het gevlieg en bas
van bome afgeslaan en alles. So dit was so naby aan my oog,
net omtrent een duim, waar dit afgegaan het soos daardie. En as
dit sou blaas…En daardie geweer sal nege—en—sestig honderd
pond van druk self deurstaan sonder om te ontplof. So julle kan
voorstel hoeveel daarop was om dit te doen. En julle onthou, as
dit dít sou wegblaas, kon dit my kop en skouers ook weggeblaas
het, julle sien. Maar daar was die Here wat daar gestaan het. Dit
het ditmy nie eens laat seermaak nie; my net oor die gesig gekrap,
en ’n bietjie skrapnel het ingegaan onder die kant van my oog, ’n
ring omdie sig gemaak, so dit het nie eens die sig aangeraakwaar
die skrapnel ingegaan het nie. Een van die groot stukke, wat in
die skedel gesteek het, het om die oog gegaan en nie in die oog
gekom nie. So…O, goeiste!

So julle onthou nie lank gelede nie, het ek julle vertel Hy het
my ontmoet in die kamer en gesê: “Moenie vrees nie, want die
onfeilbare Teenwoordigheid van Jesus Christus is vir altyd met
jou!” So dit bewys dit, dat Hy is.

’n Dokter wat na my oog gekyk het in Louisville, hy het
gesê…Hulle het teruggeskryf na Dokter Sam Adair daaronder,
ons vriend, en gesê: “Die enigste ding wat ek kan sê, dat die Here
daar gesit het daardie oggend saam met Sy dienaar om hom te
beskerm, of hy sou nie eens kop of skouers oorgehad het nie.” So
Hy was regtig goed vir my, en ek waardeer dit. Dit bring my ’n
bietjie nader; dit maak altyd ’n bietjie anders.

En toe, twee dae daarna, drie dae, nadat ek aangegaan het
na my diens, waar ek geskeduleer het in Kanada, het die man,
sonder om enigiets hiervan te weet, my teruggebel en moes die
diens uitstel. Sien? Ek sou oppad soontoe gewees het as die ding
nie so gebeur het nie. Sien? En so toe, teruggebel, en ek moet
die diens neem, die Kanadese diens; en dit sal in Julie wees, die
laaste weke in Julie. Dan, gaan ek aan na Dawson Creek, dan na
Anchorage, Alaska, as die Here wil.

Nou, na geen van hierdie dienste het ek enige leiding om te
gaan nie, nie een nie. Maar ek kan nie dink om die hele somer
hier te sit nie, hier rond te sit nie, en mense wat oral sterf nie. Ek
moet saad saai waar ook al dit is, maak nie saak wat nie. As dit
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nie opkom nie, as die voëls van die lug dit kry, of wat ook al dit
is, ek wil saad saai, want Hy het my iets gegee om te saai. So ek—
ek gaan in elk geval die saad saai.

Nou, ons het ’n tyd hier…Nou, baie mense, wat hulle noem
“doop” klein babatjies in Christelike geloof in. Wel, dis goed. As
julle dit doen, dit hang van julle af. Natuurlik doop hulle hulle
nie regtig nie; hulle sprinkel net water bo—op hulle. Maar vir
my, ek hou daarvan om net te bly by wat die Bybel gesê het
om te doen. Daarom net wat die Woord gesê het, dis wat ek
wil doen, net wat ook al Dit gesê het. En nou, ek—ek vind nie
enige plek in die Bybel…In die Ou Testament het hulle hulle
kinders vir vleeslike besnydenis gebring, die klein manlikes, en
die moeder het ’n offer vir reiniging gebring, twee tortelduiwe of
’n lam. Maar in die Nuwe Testament is die enigste plek wat ek
kan vind tot herdenking van hierdie groot diens van…Dit was
’n toewyding. Hulle het kindertjies na Jesus gebring, en Hy het
hulle opgetel in Sy arms en hulle geseën. Dis wat die ouers van Sy
dag gedoen het. En Sy lewe was ’n voorbeeld van wat ons behoort
te doen. Sien?Hierdie dinge hetHy gedoen vir ’n voorbeeld.

Nou, ons neem net die kleintjies, en hulle bring hulle na ons
toe, en ons hou hulle net op na God, en vra God se seëninge op
hulle, en bid ’n gebed van toewyding van die moeder en vader
aan God, soos hulle hulle kind voorhou. En wy hulle toe in die
Naam van Jesus Christus, totdat hulle oud genoeg is om gedoop
te word in die Naam van Jesus Christus. En nou, Hy het gesê wat
ons ook al doen in woord of daad, doen dit alles in die Naam van
Jesus Christus. So—so dis wat ons graag wil doen.

En nou, terwyl die suster hierdie liedjie sag sal speel, Suster,
ons het hier, Bring Hulle In…En die moeders en vaders wat
hulle klein babatjies het wat nooit toegewy is aan die Here nie,
as julle hulle nou sou bring, terwyl die gemeente, ons nou sag vir
hulle sing…?…

Bring hulle in, bring hulle in, Bring die
kindertjies na Jesus.

Ek hou van hierdie klein kêreltjies. Daar’s iets omtrent hulle
wat so soet is.

[Broer Branham wy die babatjies toe—Red.]
O, ek hou net van daardie klein kêreltjies. Net elkeen wat…

Elkeen is die mooiste baba in die wêreld. Daar’s net geen
behoefte…Toe ek klein Joseph huis toe gebring het, was dit,
eerlikwaar, die lelikste klein kêreltjie wat ek ooit gesien het;
maar ek en sy moeder het gedink hy was ’n pop. Maar dis hoe dit
is, julle weet; dis die…Ons dink net so.

Ek wonder vanmôre, party van ons lede hier, daar was ’n…
(Nou, hierdie oog het belladonna daarin, wat baie verdof.) Maar
SusterNash het gevra oor BroerNash. Ekwonder of hy reg is. Is—
is hulle hier? O, wel, ja hy’s hier. Prys die Here, Broer Nash, dis—



DIE WEG VAN ’N WARE PROFEET VAN GOD 5

dis goed. Nou, Suster Edwards, is sy hier—of Suster Shepherd,
wat die klein siek meisietjie gehad het? Sy’s reg nou. Gaaf. Ek het
die nuus gekry, en die ding was net omtrent vyf minute voordat
ek uitstedigemense gehad het vir onderhoud. Ek het in die kamer
ingehardloop en gebid, en hulle het gesê die kind het polio gekry,
arms en bene was aan die verstyf. En ek het ingehardloop om te
bid en gesê: “Ek sal na kerk kom,” sê vir—sê vir Loyce om terug
te bel en vir die dame te sê ek sal daar wees na kerk; as sy my
wou hê om my te bel. En toe ek ingegaan het om te bid, het die
Gees gesê—gesê: “Geen polio; sy sal reg wees.”

Ek het afgekom…Wel, ons het almal gebid hier by die kerk.
Dit het dit afgehandel. [Broer Branham praat met ’n dame in die
gehoor—Red.] Ja,mevrou. Prys dieHere. Gebed verander dinge!

Sê, hy’s nie hier vanmôre nie, is hy—skoonseun?
Verlede Sondag, laaste keer wat ek hier gepreek het, Sondag

’n week gelede, was daar ’n jong kêrel wat hier gesit het; ek het
bly kyk na hom. Ek het gedink: “Ek behoort daardie ou te ken.”
En uitgevind hy was my ou skoolmaat, Jim Poole, se seun. Wel,
ons was saam grootgemaak van klein seuntjies af, op. Hy was
die een saam met wie ek daardie haelgeweer— ongeluk gehad
het daardie keer, en toe later aan self een gehad, en ’n vriend
van my. Ek vertrou dat ek daardie seun na Christus kan lei.
Ek het sy pa so hard probeer, en ek glo ek sal steeds, sal hom
inbring. Ek hoop ek kan daardie jong kêrel lei…Hy het ’n…
ek het omgekyk na hom; hy’t gelyk asof hy ’n goeie (wat ek dit
noem, nou; maak nie hierdie opmerking aan enigiemand anders
nie, maar) vibrasie van sy gees, ’n goeie gevoel. Ek glo nie dit sal
te veel neem om daardie seun na Christus te lei nie. So laat ons
vir hom bid. Dis reg.

En Broer…Laat ons sien, iemand anders wat siek was of
iets waaraan ek probeer dink…

Hoe dit ook al sy, ons bid vir almal. En wanneer partymaal,
wanneer julle ’n versoek stuur, onthou, so gou soos ek dit ontvang
(my vrou is in die gebou iewers, dink ek, so sy weet), sou gou as
ek ’n versoek ontvang, gaan ek net reguit na my studeerkamer in
gebed en bly daar, totdat ek iets voel. Ek gee dit net nie op nie.

Die anderdag toe Sam, Dr. Sam daardie goed uit my oog
gehaal het (hy het probeer om te), en dit het hom so seergemaak,
hy moes ’n handdoek oor my gesig sit; het gesê: “Ek kan nie my
vriend se bloed sien nie,” gesê…En was gebaai daarin, julle
weet. Hy het gesê—hy het gesê: “Ek kan dit net nie doen en
daarop werk nie.” Sien? En so het hy daardie uitgetrek, en die
volgende dag was hy in die hospitaal. So ek het vir hom gebid,
en hy het reg uitgekom. En toe die tweede dag, sy vrou, hulle
het nie eens geweet wat verkeerd was met haar nie, gedink sy
het polio gekry (sien? Julle sien?), en gebid vir haar; en nou, is sy
gesond by die huis. So ons het in die kamer ingekom, Dok…Ons
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het in die kantoor ingegaan, en hy—ons het die deur toegetrek.
Gesê: “Nou, Broer Bill, ek gaan jou iets vra.” Gesê: “Sal jy vir my
en Betty bid?”

Ek het gesê: “Laat ons—laat ons bid.”
So hy’s die een waarvan die Here die gesig gewys het, waar

om die kliniek te bou. Julle—julle onthou die storie. As julle dit
ooit betwyfel, gaan om en vra hom een of ander tyd. Ja, net
gesê: “Laat enigiemand net inkom.” Gesê: “Ek het dit vertel vir
tienduisend mense.”

[Man in gemeente praat:] Broer Branham:
[Broer Branham:] Ja, Broer.
[Man in gemeente:] Vir diegene hier vanmôre en om meer

geloof in andere se harte te plaas, Paassondag het jy ’n dierbare
siel hier uitgeroep, waarvan die derde een ’nmanwas. Jy het gesê
hy was van Seymour af, en jy het gesê deur die salwing van die
Heilige Gees: “Hulle noem jouBill.” Ek ken die man; ek ken hom
baie goed. En nadat ons hier weg is, sy naam is Isaac. Hulle noem
hom wel Bill.

Ja, meneer! Sien, sy werklike naam is Isaac, maar hulle
noem hom Bill. Die Heilige Gees maak geen foute nie. Dis die
onfeilbare. Nou, hierdie…Iemand het gepraat, gesê…ek’s—
ek’s drie—en—vyftig en derde—omtrent een—en—dertig jaar is ek
agter die preekstoel, en ek het Hom gesien in tiene van duisende
van dinge.

Gister, was ek onder, ver onder in suid Kentucky, reg op
die Tennessee grens, en ek het in ’n boot gesit saam met Broer
Daulton, vir wie die Here al sy kinders vir hom gegee het.
(Julle onthou die oggend hier toe hy begin het), en hy het gesê:
“Broer Branham,” gesê: “ek reken dit sal moeilik wees vir jou om
te skat.”

Ek het gesê: “O, BroerDaulton, tiene van duisendemaal tiene
van duisende dinge soos daardie.”

Gesê: “Sal jy nie probeer om ’n boek te skryf nie…(ek het
gesê)…daarvan.”

Ek het gesê: “O, goeiste, Broer Daulton, dit sou—dit sou oor
hierdie boot strek hier, ’n ensiklopedie, net volumes van boeke
van wat ek die Here sien doen het. En nie eenkeer het Hy ooit
gefaal nie (sien?), nie eenkeer nie, maar elke keer perfek.”

Ek sien, ek glo nou, as ek nie verkeerd is nie, Broer Shepherd
se dogter, met ’n soort van ’n oranjekleurige rok aan, ek dink
so. Ek het die ander oggend by haar gestop, sy het afgeloop, en
ek het gedink ek het die verkeerde meisie om op te laai, so ek
het weggetrek. So dit was ek wat gestop het, Suster. Ek—ek het
gedink dit was Broer Shepherd se dogter en ek sou haar oplaai,
want ek het gedink miskien het sy motor gebreek of iets. Ons sou
vir Becky gaan kry. En ek—ek het gedink dit mag die verkeerde
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meisie wees. Maar nou, sien ek hy sit saammet hulle daar, so ek—
ek glo dit was die regte meisie. So dit was ek wat daar gestop het
en toe weggetrek het. So…

Het almal die Here Jesus lief? O, wonderlik. Dis net goed
en gaaf. Amen! [Iemand praat met Broer Branham—Red.] Wel,
Broer Willard, ons is net bly om jou hier te hê en jy lyk ook baie
goed, beste wat ek jou kan sien. Ons albei soort van gehamburger
om die gesig. En dit lyk of ek getref is met ’n handvol daarvan, en
ek het Broer Willard gesien daardie nag toe hy aan die slaap was;
en eerlikwaar, hy het verskriklik gelyk. Maar jy lyk baie goed
vanmôre, en ons gee dank en prys aan God daarvoor. Amen! Julle
weet, die duiwel kan ons nie doodmaak totdat God sê: “Komaan
nou,” nie. Dan wil ons gaan, wil ons nie, Broer Willard? Dis reg.
Tot dan probeer hy net tevergeefs. Dis al. Die Here Jesus is ons
hulp en ons toevlug.

Nou, hier praat ek hier langs terwyl ek net omtrent ses ure
het om te preek vanmôre. Sien? Nou, ons het nooit laat weet nie,
het nie enige kaartjies en dinge uitgestuur nie, want ek was—
alreeds aangekondig dat ek nie hier sou wees nie; maar net om
af te kom en Broer Neville te help en om julle almal weer te sien
en ’n klein tydjie van gemeenskap te hê.

En verlede Sondagaand het Broer Roy Roberson (ek weet nie
of hy hierbinne is of nie; ek kan nie genoeg uitmaak om te sien of
hy hier is nie), het hy my gebel en het my vertel van die boodskap.
En iemand het my gebel en gesê: “Ek het gewonder toe jy gepraat
het oor God wat ons alle dinge gegee het.” Sien? Hy het: Hy gee
ons lewe; probeer dit koop. Hy het ons liefde gegee; probeer dit
koop. Hy het ons vreugde gegee; probeer dit koop. Hy het ons
vrede gegee; probeer dit koop. Geen manier om dit te koop nie
(sien?), kan dit nie koop nie. Toe het ek gesê: “Hy het ons die
dood gegee.”

Iemand het gebel en gesê: “Prediker, ek het gewonder waar
jy heengaan daarmee.” Gesê: “Ek het gedink: ‘O, o, hier het Broer
Branham hom daardie keer vasgeknoop.’”

Nie wanneer die Bybel so sê nie! Sien? Die Bybel het gesê Hy
het ons die dood gegee.

Wel, wat kan ons met die dood doen? Julle weet, toe Paulus
by die dood kom, het hy gesê: “O, dood, waar is jou angel?” Die
dood beheer ons nie; ons beheer dit. Dis reg. Alle dinge is vir
ons gegee.

En toe, ek het die illustrasie gegee van hoe Israel, op die
mars na die beloofde land, hulle het nooit daardie land gesien
nie; hulle het niks daarvan geweet nie. Hulle het net ’n belofte
van God gehad dat daar ’n land was, en dit was vol melk en
heuning en goeie en—en ’n wonderlike plek. En dit was…Hulle
het dit nooit gesien nie; niemandwas ooit daar nie, of het enigiets
daarvan geweet nie, maar hulle het die belofte daarvan gehad. En
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deur geloof het hulle gereis na—deur die woestyn. En toe hulle
reg by die grenslyn kom, het hulle ’n soldaat daar gehad met
die naam van Josua, wat beteken “Jehova Verlosser.” So hy het
die Jordaan oorgesteek, die beloofde land binne, en die bewys
teruggebring dat die land daar was. (Ek hou daarvan!) En dit
was ’n goeie land. Twee mans het een tros druiwe gedra. Dit was
’n goeie land. So hy het die getuienis teruggebring dat die land,
wat hulle in besit sou neem, daar was.

Nou, aan die Kerk, ons reis na ’n land van onsterflikheid, ’n
land waar daar geen dood is nie, ’n land waar die dooies opgerig
is; en ons het ’n groot Verlosser in ons kamp gehad, Jesus beteken
“Jehova Verlosser, geliefde.” En Hy het die Jordaan van dood
oorgesteek, oorkant in die ander land in, en teruggekom, en die
bewys teruggebring dat ons lewe na die dood. Amen! So waar is
die dood?

En dan, Hy het ons alle dinge gegee. Nou, ons het die
voorsmaak van ons erfdeel. Insoverre (nou, luister goed. Ek wil
graag preek oor daardie onderwerp, maar ek net—voel goed vir
my op die oomblik. Sien?) Dat ons die voorsmaak daarvan het,
want eendag het ons gewandel in sonde; en nadat ons gedoop
is in Sy Naam, en opgestaan het saam met Hom in opstanding,
is ons uitgebring uit sonde, om nooit weer te wil teruggaan
nie. Sien? Ons is opgerig uit sonde met die bewys dat ons het—
ons potensieel in die opstanding uit alle dood is. Sien? As ons
kon opstaan uit sonde deur geloof in Hom, en as daar sonde
is… Wie sou weer wou teruggaan na die vullisdromme van
sonde? Sien, ons gaan oor uit die dood na die Lewe. Sien? En
dis die voorsmaak (Amen!), dis die voorsmaak van die volledige
opstanding. Alle dood, fisies en geestelik, ons het reeds geestelike
dood oorwin,want ons het uit die dood tot die Lewe oorgegaan.

En soos die Elía afgegaan het na die Jordaan eendag, en dit
geslaan het (saam met Elisa), en dit verdeel het en hy oorgegaan
het; het hy teruggekom met ’n dubbele porsie. En wanneer ons
die Jordaan slaan (saam met Christus), het ons een porsie, maar
wanneer ons terugkom, kom onsmet twee porsies. Ons het Ewige
Lewe, opstanding uit sonde nou in regverdigheid saam met die
Heilige Gees, en dan by die terugkeer saammet Christus kom ons
terug met beide fisiese opstanding; en ons het alreeds geestelike
opstanding; ons het ’n dubbele porsie daarvan. Altyd ’n tipe van
Christus en die Kerk, Elisa en Elía.

O, ek wil nie daarmee begin nie. Goeiste, goeiste, goeiste,
ons sou nooit begin met hierdie sesuur boodskap hier nie. [Broer
Neville praat met Broer Branham—Red.] Ja, nie—vleis aan die
been, Broer Neville, wat steeds gesalfd is. O, is julle nie bly
nie? Sien?

Ons het nie…Daar is geen kwelling meer nie. Die dood is
niks nie; ons het dit; dis ons s’n. Dit kan my nie beheer nie; ek
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beheer dit. Hoe? Deur Hom, Wie my ’n oorwinnaar gemaak het,
want ek het alreeds die dood oorwin. Hoe het ek dit gedoen?
Deur aan Hom te glo. Sien? Die dood is in sonde, ongeloof. Ek’s
nie ’n ongelowige nie; ek’s ’n gelowige. Ek het opgestaan uit
daardie ding, opgerig. Dis die voorsmaak van my hele totale
fisiese, geestelike opstanding, alles. Ja,meneer! Begryp julle dit?

So ons het wel die dood onder ons beheer deur Jesus Christus,
Wie die dood, hel, graf, siekte, hartseer, alles anders oorwin het,
oor alles getriomfeer het. En ons is nou opgerig saam met Hom,
sit in hemelse plekke, geestelik gesproke, in Christus Jesus met
alle dinge onder ons voete. Selfs die fisiese opstanding is onder
ons voete, want ons is in Christus. Be—begryp julle dit? Indien
wel, steek julle hande op. Amen! Dis goed. Net solank julle dit
begryp, dis goed. Sien? Moenie laat…Nou, hou dit net aan hou
dit in julle gedagtes. Sien? Ons het oorgegaan uit die dood tot
die Lewe. Fisies, geestelik, elke manier, en alles, en alle dinge
behoort nou aan ons.

Terwyl die wêreld hierbuite sê ons is mal, en tog behoort die
hele aarde aan ons. Hoe gaan julle dit beërf? Toe—soos ek gesê
het, Abraham (sien?), hy was in die beloofde land; God het dit
vir hom gegee. Lot is geneem deur ’n paar voëlvrye verraaiers,
weggeneem. (Dit was sy neef.) Goed! Alles wat in daardie land
was, het aan Abraham behoort. So, hy was nie ’n soldaat nie;
hy het nooit geveg nie. Hy het nie enige soldate saam met hom
gehad nie; hy het ’n paar dienaars gehad. Maar toe hy gesien het
dat iets—die duiwel ingekom het en hom van iets beroof het wat
’n belofte aan hom was, het hy sy dienaars bewapen en self ’n
wapen geneem.

Hy het nie geweet hoe hy die hele groep konings sou oorwin
nie, net ’n handvol dienaars; maar God het hom vertel hoe om
dit te doen. En hy het verdeel, homself, en die konings verdelg,
en triomferend teruggekeer. Hoekom? Hy het sy geloof op God
se belofte gelê dat alles in daardie land syne was, en Lot was
deel daarvan (dis reg), was deel van die land. O, goeiste! En daar
het hy Melgisédek ontmoet, en nadat die stryd verby was. Kon
julle nie net vir Abraham met die pad sien opkom nie? Hy het
nie geweet hy was ’n soldaat nie, maar hy het toe geweet hy was.
Ja, meneer, en hy het die Een ontmoet Wie die belofte gegee het,
Melgisédek.

Nou, laat ons lees uit die Boek van Amos. Ek gaan preek
vanmôre (hoewel nie ses ure nie; ek hoop nie; sien?) oor ’n—oor
’n onderwerp wat—Die Weg van ’n Ware Profeet. En vanaand, as
die Here wil, gaan ek preek oor, Die Druk Verlaag, en so as die—
die Here wil.

Nou, ek is bekend as ’n kritikus, maar ek sal—ek—ek is nie
krities nie, slegs enigiets wat verkeerd is. Sien? Maar ek…Ons
behoort verkeerd te kritiseer. Nou, as julle nou julle opnemers
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gaan aanskakel in die kamer, wel, goed. Ek wil nou lees uit Amos
die 3de hoofstuk—of die—ja, die 3de hoofstuk van Amos, net ’n
deel daarvan. Amos 3:

Hoor hierdie woord wat die HERE oor julle gespreek
het, o kinders van Israel, oor die hele geslag wat Ek uit
Egipteland laat optrek het, naamlik:
Julle alleen het Ek geken uit al die geslagte van die

aarde; dáárom sal Ek by julle besoeking doen oor…
julle ongeregtigheid.
Sal twee met mekaar wandel tensy hulle eers

afgespreek het?
Sal ’n leeu brul in die woud as hy geen prooi het nie?

Sal ’n jong leeu sy stem uit sy lêplek laat hoor as hy niks
gevang het nie?
Sal ’n voël in ’n net val op die grond as daar vir hom

geen strik gestel is nie? Sal ’n wip van die grond af
opspring as dit glad nie gevang het nie?
Sal die basuin in die stad geblaas word en die

bevolking nie skrik nie? Sal daar ’n onheil in die stad
voorval as die HERE dit nie bewerk het nie?
Want die Here…doen niks tensy Hy sy raadsbesluit

aan sy knegte, die profete, openbaar het nie. Die leeu
het gebrul, wie sal nie vrees nie? Die Here HERE het
gespreek, wie sal nie profeteer nie?
Sy oë moes nou geraak het, soos hy gestaan het daardie môre

net oorkant die stad van Samaría. Ek kan sy bestendige hande
sien soos dit deur sy grys baard beweeg; die warm son het geskyn.
Hy was nie te glansryk om na te kyk nie. Hoe verskillend van
die moderne evangelis vandag! Sy klere was rof, baard wat ruig
lyk…En afgekyk op die stad van Samaría, sy oë wat nou word
soos hy gekyk het. Hy was nie te veel om na te kyk nie, maar hy
het SO SPREEKDIEHERE vir daardie volk gehad.

Dit wasmiskien heelwat anders vir hierdie komende veldtog,
waarvoor die Here hom na Samaría gestuur het, as wat ons
moderne evangeliste sou wees. Hy was nie toegerus vir so ’n
herlewing, soos ons vandag dink hy behoort te wees nie. Maar
onthou, hy was nie ’n moderne evangelis nie; hy was ’n profeet.
Hy het nie omgegee vir die moderne toerusting nie; hy het SO
SPREEK DIE HERE gehad.

Hy het nie omgegee hoe hy gelyk het, en soos hoeveel mode
hy aangetrek was nie, of sy hare reg gekamwas, óf of enigiemand
na hom gekyk het of nie. Hy het dieWoord van die Here gehad, en
dit was sy volle doelwit, bring daardie Woord van die Here. Wie
was hierdie kêrel? Ja, dit was Amos die profeet. Rof, indiwidueel,
maar hy het geweet waar hy gestaan het; hy het geweet wat hy
gedoen het; hy was ’n ware profeet van dieWoord.
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En die rede waarom hy na hierdie stad gekom het, was omdat
die Woord na hom toe gekom het. En wanneer die Woord van
die Here na ’n ware dienaar toe kom, moet hy gaan; ongeag van
omstandighede of ongeag van moeilikhede, hy moet in elk geval
gaan. Of hy voorbereid is, of hy so voel, of hy wil, of wat ook al;
hy moet in elk geval gaan. Dis God wat praat, en hy moet hierdie
Boodskap dra, want dis…Hy gaan nooit vir dwaasheid nie; hy
gaan nooit vir geld nie; hy gaan nooit vir gewildheid nie; hy gaan
net in die Naam van die Here, vir een ding: Hy het ’n—’n sending,
en hy’s gestuur deur die Here. En hy is die Woord van God, want
hy dra dieWoord van dieHere. Dit is ’nware profeet van dieHere.
My teks isDieWeg van ’nWare Profeet van God.

Hierdie groot, vreeslose man van God het geprofeteer in die
dae van Jeróbeam II. Ek het ’n deel van sy geskiedenis hier
uitgeskryf voor my. Hy het omtrent dertien jaar van sy veldtog
geprofeteer. En Jeróbeam was—Jeróbeam II was net omtrent so
’n slim en bekwame man soos Israel gehad het vir geruime tyd.
Hy was ’n man wat welvaart vir Israel gebring het. Israel was
aan die floreer, maar hy was—iets verkeerd met hom; hy was ’n
afgodedienaar.

En ek, dit soort van gelees die ander dag, het ek soort van
gedink dit was baie gepas vir vandag. Maak nie saak hoe slim ’n
man is nie, en hoeveel hy kan doen nie, en hoeveel welvaart nie,
as hy wegbeweeg van God, is hy ’n skuldlas vir die volk, weg van
God en Sy Woord. Ek wonder of dit nie gepas is vir ons vandag
nie, vir iemand wat lief is daarvoor om op die televisie te sit en
te wys hoe slim hulle is, hoeveel breins hulle het nie. Maar ek
wonder of hulle genoeg het omSOSPREEKDIEHERE te neem?

Hy was beslis ’n slim man. Israel was in ’n teruggevalle
toestand; haar predikers, haar priesters, en ook haar regering
het almal die Woord van die Here verlaat. Nou, hulle het dit nie
geglo nie. Hulle het geglo dat hulle met die Woord van God was,
maar “daar is ’n weg wat vir ’n mens reg lyk, maar die einde
daarvan is die weë van die dood.” Hoekom was hulle verkeerd?
Of wat kon ’n man glo wat—wat—wat hulle verkeerd was, ’n
hele priesterdom van mense, duisende predikers, en priesters, en
konings, en goewerneurs, wie almal bely het om aanbidders van
God te wees, en tog was hulle almal verkeerd!

Dan, hulle het nie ’n koning nodig gehad vir welvaart nie.
Wat hulle nodig gehad het, was ’n profeet, want die Woord van
die Here, of die interpretasie van die Woord van die Here kom na
’n ware profeet. Partymaal kan jy sien wat sy weg dan is. Dis ’n
taamlike ruwe weg, wanneer al die priesters, en al die predikers,
en—en—en al die waarsêers en—en die regering self teen hom;
maar tog, kom die Woord van die Here na die profeet, en dit
alleen. Hy het die regte Woord, hoewel hy dieselfde Bybel gehad
het wat hulle gehad het. Maar die Woord was aan hom; God het
bewys dat hy die Woord gehad het.
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Hulle het die grootste geboue gehad, en die godsdienstige
stelsels, ensovoorts, wat hulle ooit gehad het, altare oral gebou,
en—en alle soorte van—van dinge; maar steeds was ’n miljoen
myl van die Woord van God af. Ek dink, self, die prentjie sou
baie goed pas vandag, soos ek hierdie Boek van Amos gelees het.
Julle moet dit lees wanneer julle huis toe gaan. Die hele regering,
priesters, almal van hulle het dieWoord vanGod verlaat.

Ekwil net graag nog ’n Skrifgedeelte hier lees, wat ek het, om
te wys waar hulle dit gedoen het. Nou, laat ons die 2de hoofstuk
en die 4de vers lees, net ’n oomblik.

So sê die HERE: Oor drie oortredinge van Juda, ja,
oor vier, sal Ek dit nie afwend nie; omdat hulle die
wet van die HERE verwerp het…(Dis die Woord, Dit
verwerp en tog het hulle gedink hulle het Dit.)…en
my insettinge nie onderhou nie; en hulle leuengode het
hulle verlei…(Nou, hulle het die Woord gehad, Bybel,
maar die leuens, wat hulle Daarby gevoeg het, het hulle
verlei.)…waar hulle vaders agter aan geloop het.
Sien die rede? Nou, hulle het fout gehad, omdat hulle hulle

eie vertalings of interpretasies aan die Woord geheg het. En ek
het gedink dit was gepas vir vandag, omdat soveel hulle eie
idee aan die Woord wil heg, en ons beland in ’n gemors. Wat ’n
teregwysing vanGod, het hierdie profeet gehad.

Nou, Amos was God se profeet, ’n ware profeet. Enige man
wat ooit lees oor Amos, ken die durf van daardie vreeslose man
van God. Hy word een van die kleiner profete gereken, omdat hy
nie baie lank gebly het nie; maar hy het beslis die byl teen die
wortel van die boom gelê. Hy was een van die mees vreeslose van
die profete, en hy het gekom met die salwing. Hy het gekom met
SO SPREEKDIE HERE. Hy het geweet waarvan hy gepraat het,
want die salwing vanGodwas op hom, om die regte interpretasie
van God se Woord aan hulle te bring.

Amos het uit die platteland gekom, die wildernis, na die stad
van glans. Hy was nooit tevore daar nie. Hy was ’n plaasseun.
Ver agter uit in die wildernis, terwyl hy daaragter in gebed
was, het God hom ontmoet en hom vertel van die boosheid van
hierdie glansryke volk waarvan hy ’n deel was. En Samaría was
die hoofstad, een van die hoofstede in die tyd in die—van die
heerskappy van Jeróbeam.

En toe hy daardie môre daar gestaan het, bo—oor die heuwel
ingeloop het met sy ou, growwe, plattelandse klere aan, miskien
stof enmodder aan sy voete, en waar hy geslaap het in daardie ou
verflenterde kledingstuk aand vir aand. En ekweet nie; hy het nie
baddens gehad in daardie dae nie; dit mag ’n paar dae gewees het
sedert hy ’n bad geneem het. Maar dit het nie die binneste van die
man seergemaak nie! Te veel vandag is aansit aan die buitekant,
nie genoeg aan die binnekant nie. Ons is so besorg of ons elke dag
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bad, en of ons hare gekam is, en ons klere omgeruil is, en alles; en
dan, laat die binnekant enige kant toe gaan—dieselfde ou sondige
kledingstukke dra, die siel laat stink met geloofsbelydenisse en
leerstellings, en deursoek dit en was dit nooit in die Woord van
die water van skeiding van die dinge van die wêreld nie.

Soos hy daardie môre gestaan het en oor die heuwel gekyk
het na daardie glansryke stad, vol van moderne dinge waarvan
hy nooit gedroom het daar so iets was nie, Israel was op sy
hoogtepunt. Dit was in verdrag met al die volke rondom dit. Baie
glansryk, die vroue deftig aangetrek en die—en diemans, en hulle
was plesiergebonde, wedlope gehardloop, en olimpiades, en alles
wat aangegaan het. Geenwonder sy oë het vernou nie, niemet die
glans van die stad nie (soos ’n toeris sou doen, wat in New York
ingekom het of na Los Angeles nie), om die halfgeklede vroue, en
mans te sien aangaan, en die sonde.

’n Paar van my vriende het ’n paar dae gelede opgekom van
’n visvang uitstappie af, net onder ’n Bybelkollege van ’n groot,
beroemdeBybelkollege. En daar in die pad, in die ruigte, het jong
halfgeklede meisies en jong seuns gelê, miskien studente van die
kollege, aan die drink en aangaan, verskriklik.

Nou, sulke aanganery soos daardie prikkel die aptyt van
menig ’n Amerikaner wat hulself Christene noem.Wanneer hulle
afkyk in Los Angeles in, of ek het nie—hulle dopgehou op die
vliegtuig wanneer ons in Los Angeles inkom (hulle was nooit
voorheen daar nie), of na Hollywood, of—of na Florida met al
hulle neonligte bokant die palmbome. O, hulle sou hulle neus
vars poeier en die grimering regmaak. Hulle was—het gedink dit
was die mees glansryke ding wat hulle ooit gesien het. En die
goedversorgde en aangetrekte mense op die strate sien loop, wou
hulle daar uitkom en sien hoe styf hulle hulle klere kon dra, of
op en af met die strate swaai, wanneer hulle dink dat dit iets
wonderliks is.

Maar daardie God—gesalfde oë van daardie profeet het nie
vernou as gevolg van die glans, soos ’n sekere toeris s’n nie, maar
oor die morele korrupsie van ’n volk wat geroep was om die
geseënde van God te wees. Sy oë het nie na die glans gekyk nie;
hulle het nie vernou as gevolg van die glans nie; dit was as gevolg
van die—die—die onwelvoeglikheid en die korrupsie van ’n volk,
wat geroep was om die uitverkorenes van God te wees, en sou
optree op ’n manier soos daardie. Geen wonder hy het gesê: “Die
leeu het gebrul, wie sal nie vrees nie? God het gespreek, en wie
sal nie profeteer nie?”

Hy het die korrupsie gesien, die verval. Dis waarna hy gekyk
het; dis toe hy dit alles gesien het. Dit het hom nie aangetrek nie;
dit het hom siek gemaak in sy siel. Hoekom? Hy was ’n profeet.
Hy het geweet wat God beloof het om te seën, en wat ’n seëning
was, en hoemense optreemet die seën. En die duiwel het verdraai
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in sy dag van wat ’n ware seëning was na ’n—’n—’n morele verval,
’n seëning om die oë en lus van onbekeerde mense te prikkel—
deur die wil enweg vanGod, enGod semanier van lewe.

Hoe tipies is dit vandag! Hoe predikers kan staan in die
preekstoel, en sonde en korrupsie van hierdie wêreld kan
aanskou, en mense sien maak en optree soos hulle maak, en
dan, hulle dan net seën omdat hulle ’n lid van hulle kerk of ’n
denominasie is, is meer as wat my siel kan verstaan! Wanneer
God spreek, profeteer!

As die Gees van God ’n ware profeet van God tref, sal hy
uitroep met die Woord. Ek wil nie krities wees nie, maar wie kan
stilbly? Wie kan dit uithou om so ’n ding te aanskou, en bely om
’n dienaar van Christus te wees, en dit nie uitroep nie? Ek gee
nie om wat ’n denominasie sou sê of wat enige kerk sou sê nie;
dis die rede waarom ek nie aan hulle behoort nie. Hulle sou jou
uitskop die eerste ding. Maar God se Woord kom eerste. As jy ’n
boodskapper is, het jy iets om te sê. En as jy enigiets teenstrydig
met hierdie Woord sê, is jy nie ’n boodskapper van God nie; jy’s
’n boodskapper van die verbond van ’n sekere denominasie of ’n
sekere teorie. Maar ’n boodskapper van God het die Woord van
God. En ons vriend vanmôre, soos ons na hom kyk, het hy die
Woord vanGod gehad,want hywas ’nware profeet van dieHere.

Nou, hulle het gedink hulle het die—die interpretasie
daarvan gehad, en gedink: “Wel sekerlik, kykwat ons doen.”

Nou, die ding daaromtrent is, ons het hom wat staan daar
bo—op die heuwel vanmôre, wat afkyk deur die stad, wat sy kop
skud en kyk, sy oë wat vernou, wat sy mou neem en die sweet
van sy gesig afvee, en stof, warm son wat afskyn op sy kaal kop,
sy baard wat afhang, hy vryf dit met sy hande. Hy het nie glans
gesien nie; hy het sonde gesien! Dit het hom nie behaag nie; dit
het hom siek gemaak!

Wel sou hy nie sê: “Ek, ’n Israeliet, kyk hoe floreer my land?”
nie. Hoe kon hy dit sê wanneer hy ’n ware profeet van God
was, die resultate geken het, en wat sou word van ’n ding soos
daardie nie?

Laat ons hom op ’n heuwel laat staan vandag en hom laat
afkyk. Laat hom afkyk in Jeffersonville na die mense wat hulself
Christene noem. Laat hom enige plek in Amerika soek na ’n volk
wat hulself Christen noem. SyGod—gesalfde oë souweer vernou!
Sy hande sou in sy baard draai. Hoekom? Hy sien nie die glans
en welvaart wat die wêreld sien nie; Hy sien die— die weggaan
van God; hy sien die morele verval van die mense. Hy sien die
terugval van die volk. Hy sien die verrotheid in die kerk. Hoe
kon hy enigiets doen behalwe sy oë vernou en verlang om daar in
te kom, sodat hy dit in stukke kon skeur?
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Wat as ’n sekere biskop hom daarbo sou ontmoet het en gesê
het: “Nou, is jy die profeet van die Here? Nou, ons sal jou vertel
wat jy kan sê en nie kan nie”?Dink julle hy sou geluister het?

Wat as hy sou sê: “Kom sluit nou aan by ons organisasie, en
ons sal jou help in jou veldtog”? Dink julle hy sou geluister het?
Nee, ek sou my dit nie kon voorstel van ’n man soos daardie nie.
Nee, hy was gestuur deur God. Hy hoef nie hulle samewerking te
gehad het nie. Hy het God se Woord gehad, en God se salwing,
God se bepaalde tyd; en hy het gekom in SOSPREEKDIEHERE;
en dis die ware profeet. Dis hoe hy reis. Hy reis met niks behalwe
SO SPREEK DIE HERE nie.

Sou hierdie glansryke stad van Samaría, hierdie self—
gevormde, hooggeleerde Israel, hierdie goeie gepoleerde
predikers en priesters hierdie klein onbekende kêrel ontvang?
Waarskynlik was sy taal baie swak, gekom uit ’n arm familie in
die wildernis; die huis verlaat, geroep deur God, in die wildernis
ingegaan om God en Sy Woord te bestudeer en ’n profeet te
word. Die Here het hom so laat gebore word. Profete word ’n
boodskapper vir die eeu gebore, wie God deur voorkennis die
eeu ken en Sy agent daar het om sonde uit te roep.

Kon daardie glansryke stad hom ontvang? Dink julle daardie
vroue sou enige aandag skenk aan wat hy gesê het? Dink julle
daardie priesters sou vir hom geluister het? Wel, nee, meneer!
Hy het geen aanbevelings by hom gehad van enige organisasie
nie. Hy kon nie sê dat: “Die Fariseërs het my gestuur,” nie. Nog
minder kon hy sê dat die Sadduseërs hom gestuur het. Hy het
geen geloofsbriewe gedra nie. Hy het geen gemeenskapskaart
van enige groep mense gehad nie. Hy het geen voorloper gehad
om sy veldtog op te stel nie. Daar was nie al die Fariseërs wat
’n unie—byeenkoms gehad het en ’n—en ’n predikersontbyt en
alles bymekaar gekry het om sy veldtog op te stel nie, en geweet
het dat hy kom nie; hy was onbekend aan hulle. Hy het geen
gemeenskapskaart gehad nie. Hy het geen geloofsbrief gehad nie.
Hy het geen aanbeveling van mense gehad nie, maar hy het SO
SPREEKDIEHERE gehad!Dis die weg van dieware profeet. Hy
het SO SPREEKDIE HERE gehad.

As hy SO SPREEK DIE HERE gehad het, is dit so ver
verskillend van ons mensgemaakte skemas hier, dis al wat hy
nodig gehad het. As hy op hierdie manier gekom het, het hy
gekom in die naam van ’n kerk. As hy op hierdie manier gekom
het, het hy gekom in die Naam van die Here. So ’n ware profeet
kom altyd die weg van die Naam van die Here; altyd, hy kom in
die Naam van die Here.

Nou, hy kon nie gemeenskapskaarte wys nie, maar hy—hy het
die Woord van God gehad; en dis wat God na die mense gestuur
het. Nou, die mense het vir hulself organisasies gevorm. Hulle
het verskillende sektariese groepe gehad, en dis wat die mense
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gevorm het. Maar Amos het nie dit gehad nie; hy het net SO
SPREEKDIEHERE gehad; dis wat hy gehad het.

Ek sou my voorstel daardie priesters het ’n sekere oggend ’n
klein—op die Sabbatsoggend ’n klein, ’n gebed gehad ensovoorts,
en ’n klein toewydingsdienste, en—en het teruggegaan, en ’n paar
dinge gepraat oor groot Moses, wat eendag gelewe het en ’n groot
iemand anders wat eendag gelewe het. “Maar o, die dae daarvan
is nou verby. Julle mense ken ons nuwe president, ons nuwe
regering, en ons…alles wat ons het”; en gepraat oor ’n paar
dinge soos daardie en huis toe gegaan.

Maar hier kom ’n man wat nie daarvoor omgee nie; hy kom
met SO SPREEK DIE HERE. Sien? Dis die weg van die profeet:
Geen samewerking nie; geweet wat vir hom voorgelê het; geweet
dat alles teen hom sou wees; geweet dat hulle hom sou verwerp,
hulle hom sou wegwys. Maar hy het gekom in die Naam van
die Here.

Jesus het geweet dat Golgota vir Hom voorgelê het, maar Hy
het gekom in die Naam van die Here. Sien? Dis die weg van die
ware profeet.

Hy het die Woord van die Here gehad vir die volk, maar die
ware Woord van die Here was vreemd vir daardie mense; tog het
hulle gedink hulle het dit gehad. (Ek hoop hierdie gaan diep af.)
Hulle het gedink hulle was so vroom en godsdienstig, dat die
wareWoord vanGod ’n vreemde ding vir hulle was.

En dis hoe dit vandag is. Die ware Woord van God
gemanifesteer is ’n vreemde ding vir baie Pinkstermense. Die
ware interpretasie van die Woord, die ware plae en vloeke, die
ware seëninge van God is ’n vreemde ding vir baie mense wat
hulself heiligheid noem. Kerklidmate, Christene, Dis ’n vreemde
ding vir hulle; hulle ken Dit nie. Noem Dit aan hulle, nooit van
so ’n ding gehoor nie. En tog groei hulle organisasies en gaan
vooruit, word groter en groter en lidmate die hele tyd, en meer
organisasies bygevoeg elke jaar. Hulle het gedink dat enigiets
wat na hulle toe kommoet komuit daardie sektariese groepe.

Sekerlik sou hulle hom nie ontvang nie; nog minder sou hulle
dit vandag doen. Hulle het lankal vergeet dat God in staat was
om van hierdie klippe ware profete vir God op te rig. God is
in staat om van die agterste woudsman; Hy’s in staat om van
hierdie klippe manne op te rig wat sal staan vir Sy Woord en die
Waarheid in Sy Naam te profeteer, die byl teen die wortel van
die boom te lê, en die spaanders te laat val. Ek gee nie om of jy
samewerking het of geen samewerking het nie. Maar dis die weg
van die ware profeet.

Party mense dink hy het dit maklik. Hulle weet nie waarvan
hulle praat nie. Hy is nie in die dorp ingebring met ’n koets,
gesit op goeie ingespande perde, leisels, en die hoëpriesters wat
daarbuite staan met groot hoë goed op hulle koppe wat voor hom
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buig: “Die eerbare Doktor So—en—so kom,” nie. Dit sou ’n seker
organisatoriese opset wees.

En soos die Koning van hulle almal gekom het, Hy het gekom
soos—gekom na ’n stal in ’n skuur, koei skuur; nooit gekom in
swier en glorie nie, maar Hy het gekom in die nederigheid van ’n
baba gebore in ’n skuur. Amos het nie gekom die Woord van die
Here nie, want hy was die Woord van die Here. Enige Woord van
God, dit is nie die persoon nie, dis God!

Jesus het gesê: “Dis nie Ekwat die werke doen nie.”
Hulle het gesê: “U is ’nmenswat uself Godmaak.”
Hy het gesê: “Dan as Ek nie diewerke vanGod doen nie,moet

My nie glo nie. Maar as die werke self spreek, glo die werke, as
julle My nie wil glo nie.”

Amos was God se Woord wat in die pad afgestap het. Hy
het in kruheid gewandel, nie in die modes van die wêreld nie.
Hy het gekom in die krag van die Gees. Dis hoe die Woord van
God kom, nie in organisatoriese geloofsbelydenisse nie, nie in ’n
verwyfde iets in die preekstoel nie; maar Dit kom in die krag van
die Gees om God te manifesteer aan die volk en aan die mense.
Dis ’n verskil. Hoe verskillend!

Nou, dit word besef, lank gelede vergeet dat God in staat
is om ware profete uit klippe op te rig. Hulle hoef nie, hulle
organisasie hoef nie ’n ware profeet op te gerig het nie, want
hulle, miskien, kon dit nie doen nie; want as dit sou wees, sou
dit ’n organisatoriese profeet wees. Maar God rig op; God neem
wat Hy wil. Hy neem niks, gewoonlik, om Sy werk te doen; wys
dat Dit God is. As ’n man heel opgeblase is, en dink hy’s iets, dan
kanGod homnie gebruik nie, want daar is te veel van homself.

Dis wat die probleem is met die Christenkerk vandag.
Hulle dink hulle weet iets. Die Bybel sê wanneer ’n man dink
hy weet iets, weet hy niks wat hy behoort te weet nie. Die
moeilikheid vandag, ons het soveel self, soveel skynheiligheid,
soveel geleerdheid, soveel godsdiens, en weet niks omtrent die
saligheid van die Woord van God nie. Dis die jammerlike deel
daarvan.

Ja! Hulle het vergeet dat God in staat was om kinders van
Abraham uit hierdie klippe op te rig of ware profete van die
Woord op te rig. Hulle hoef nie uit ’n sekere skool te kom nie.
God hou vir hulle skool. Hulle hoef nie vier grade in die kollege
te hê nie. Hulle hoef nie hulle baccalaureus artium te hê nie, en—
en hulle doktorsgraad, ensovoorts nie; hulle hoef dit nie te hê nie.
God neem enigiets wat Hy wil, en sit Sy Woord daarin. Hoe doen
Hy dit? Hy manifesteer dit en bewys dit.

Hulle kon nie sê uit watter kweekskool Jesus gekom het nie.
Hy het nie enige gehad nie. “Van watter skool is hy?” Hy—Hy het
nie enige gehad nie! “Wel, wat het hy gehad?” Hy het God gehad,
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en Hy was die Woord. Hulle kon nie terugwys na ’n sekere skool
nie. En God het nooit ’n man opgerig uit ’n skool nie. Gaan af
deur die geskiedenis en vind uitwaarHy ooit het. Hy doen dit nie.
Hy neem iets van elders wat niks het nie, geen hoop daarin nie,
en dan bring Hy dit in en plaas Sy Woord daarin, en manifesteer
Homself. Dis wat Hy hier gedoen het in Amos. Goed.

Nou, Amos se woord was bevestig deur God in die dag, in
hulle eie dae. God het Amos se woord bevestig om te wees dat hy
was—die Woord van die Here gehad het. En as hy na ons toe sou
kom reg nou, dink julle ons volk en ons mense sou ’n man soos
daardie ontvang? Dink julle die Baptiste sou Amos ontvang? Die
Metodiste? Die Presbiteriaan? Die Pinksters? Die Katoliek? Nee,
meneer! Nee, hy sou sekerlik nie.

Laat ons hom net vir ’n oomblik transporteer, en hom net hier
vir ’n oomblik bring, en uitvind of hulle sou of nie. Laat ons net
sien of hy sou—of die—ons kerke homvandag sou ontvang of nie.

Die eerste ding wat hy sou doen; hy sou verskil met elke
organisasie, want dis teenstrydig met die Woord. Ja, meneer!
Hy sou ons hele opset veroordeel. Dis reg. Elke doktriene,
elke geloofsbelydenis, elke denominasie, hy sou die hele ding
veroordeel. Ek kan my net voorstel, ek kan party van hierdie
Pinkster ouderlinge sien sê: “Wel, glorie aan God. As hy…Wel,
ons sou nie daardie man in ons dorp toelaat nie!”

En wat dink julle sou die Presbiteriane en Baptiste doen?
“Wel, daardie idioot, ons wil hom nie in ons land rondhê nie.
Hy’s niks anders as ’n—’n malman nie!” Hulle sou ’n dokument
teken om hom in die tronk te sit, as hulle kon, hom van die straat
af te kry. Maar dink jy jy sou hom daar kon hou? O, nee, jy kan
nie die Woord van God opsluit nie. Nee, nee! Dit sal in elk geval
voortkom. Tronktralies het een aand oopgegaan, toe hulle Dit
probeer opsluit het. ’n Lig het ingekom en hom uitgelewer. Nee,
hy—hy sou sekerlik verskil met ons opset. Goed.

Wat sou hy begin doen? Dit begin afbreek! Hoekom? Hy’s
’n dienaar van God. Hy sou reguit na die fondament gaan om
sy veldtog te begin, net reguit terug en elke geloofsbelydenis
daarvan aftrek en teruggaan na die fondament. Wat is die
fondament? Op God se Woord. Reg! “Hemel en aarde sal
verbygaan, maar MyWoord sal nie.”

So hy sou elke denominasie, elke geloofsbelydenis, elke
doktriene, daar uitskeur, en dit eenkant toe gooi; hy sou dit
die ewigheid inskiet. Dink julle die Pinksters sou hom ontvang?
Nee, meneer! Baptiste, Presbiteriaan? Nee, meneer! Nasaréners,
PelgrimHeiligheid? Hulle sou hom haat. Sekerlik.

Dink julle hulle sou uitgaan en hom ontmoet in ’n—’n
limousine en hom in die stad inbring?Hulle sou bid vir die son om
hom daarbo te skroei. Hulle sou ’n versperring oprig om hom uit
die dorp te hou. Tog, daar sou meer predikersverenigings oor die
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stad rondwees as wat jy ooit in jou lewe gesien het. “Hou daardie
malman uit hierdie stad uit!” Maar tog het hy SO SPREEK DIE
HERE gehad. Sien? Dis die weg van ’n ware profeet.

Hy sou verag word. Sekerlik! Hy sou reguit na die fondament
gaan vir sy veldtog. Hy sou nie benodig…Hy sou nie sê: “Nou,
ek wil hê al julle Metodiste moet nou inkom en my help nie. Ek
wil hê julle Baptiste, ek wil hê al julle mense hier rondom…Al
julle Pinksters, julle maak aanspraak dat julle die laaste groep is
wat God gaan roep; ek wil hê julle moet almal na my toe kom, en
ek wil hê julle moet my veldtog ondersteun.”

“Hoe doop jy? Wat’s die aanvanklike bewys van die Heilige
Gees?” Daardie vrae, hulle sou in sy gesig gegooi word; en
wanneer hy terugkom met die Bybel Waarheid, sou hulle hom
wegwys. Maar dis die weg van ’n ware profeet. Hy het dit alles
om te konfronteer. Sien?

Sekerlik, ons sou hom nie ontvang nie. Nee, meneer! Ons—
ons…ons sou geen—ons sou geen van sy veldtogte in ons—ons
land rondhê nie. Nee, beslis nie! Wel, ons sou hom nie ontvang
nie. Nee, meneer! Maar hy sou kom en die kerk terugbring na die
Woord, want Dit is die Fondament. En enigiemand lê ’n ander
fondament aan, is dit sinkende sand. Op hierdie Fondament
alleen bouGod SyKerk, op dieDoktriene van die apostels.

Soos ek die ander dag gesê het, daar’s iemandwat praat oor—
oor vagevuur en gee verwysings aan vele soos St. Francis en St.
Cecelia, en sy bid vir sekere mense, en—uit die vagevuur, en gee
sulke gesag soos daardie. Dis onskriftuurlike gesag; dis mense
wat nie ’n gesag het nie! Die apostels het die skriftelike gesag
gehad, en as dit teenstrydig met hulle is, is dit ’n leuen, so ver dit
my betref!

Ek glo wel in ’n vagevuur, maar ek glo dis reg nou. Jy reinig
jou eie siel. Vagevuur beteken “om te reinig.” Wanneer jy sien jy
doen iets verkeerd, gaan daar uit en reinig dit uit jou uit, deur
belydenis, en huil, en vas, en bid. Iemand het selfs vir my gelag
toe die Here hier nie lank gelede nie gekom het en my ’n gesig
gegee het wat ek altyd wou sien omtrent die vasbind van daardie
slang. Ek het altyd gewonder hoe om—hoe as ek sou uitstap soos
daardie, wanneer dit is wat ek wou hê my hele lewe lank. Toe
het ek begin vas en bid. Gesê: “Waarvoor het jy dit gedoen?” Ek
het gesê: “Daarin het Hy gesê dat ek nie opreg genoeg was nie.”
Ek moes nou kom om myself te reinig. Nie wag totdat jy sterf
en ’n sekere priester laat probeer om jou te reinig nie. Reinig
julle siele!

Maar sien, hulle het dit uit die gesaghebbendeWoord geneem
en dit oorkant in die hande van ’n sekere mensgemaakte dogma
gesit om geld in die kerk in te bring, want hulle kyk na wêreldse
dinge, wêreldse kerk, groot magte in die wêreld, politieke magte.
Maar God kyk na Sy Woord. En enige woord wat teenstrydig is
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met God se Woord, is verkeerd. Sover as wat dit my betref is dit
die Woord of niks. Ja, meneer! Ja, meneer!

Hy sou reguit na die fondament gaan. Hy sou die ding in
stukke skeur. Hy sou moes; hy kon niks anders doen nie, as Amos
vandag hier was nie. Hy kon niks anders doen nie, want onthou,
hy is ’n ware profeet vanGod, nawie dieWoord kom. Hy kon niks
anders doen behalwe na die Woord toe teruggaan nie. Maak nie
saak of al die Pinksters in die land saamvergader, gesê het nie:
“Meneer, Amos, ons glo jy is ’n profeet, maar jy’s van die Woord
af; ons wil jou korrigeer,” hy sou by die Woord bly. Daar is niks
anders wat hy kon doen nie, want hy’s ’n profeet. Hy het nie hulle
samewerking nodig gehad nie. Hy het ’n boodskap om te gee, en
“almal wat die Vader My gegee het sal na My toe kom,” en hy
gaan die Woord preek. En hy gaan Dit preek net soos Dit in die
Bybel sou wees; en daarom, sou ons hom wegwys. Dis reg. Maak
nie saak wat dit sou wees nie, die Woord van God kom na die
profeet, die interpretasie van dieWoord, die regte interpretasie.

Israel het altyd die pad byster geraak, en God het vir hulle
’n profeet gestuur met tekens en wonders om daardie Woord
te interpreteer; en hoe het hy geweet? Hy het gesê: “As hierdie
profeet spreek en dit gebeur, dan is dit reg.” Hy het Sy profete
bevestig dat hulle reg was. Jesus het gesê: “Hy wat in My glo, die
werke wat Ek doen sal hy ook doen. Dit sal julle weet; hierdie
tekens sal hulle wat glo volg.”

En hoe kan hulle aanspraak maak daarop om ’n profeet van
God te wees en die einste Woord van God ontken? Hoe kan ’n
man doop in die naam van die Vader, Seun, en Heilige Gees,
daardie titels, en die einste Naam van Jesus Christus ontken,
wanneer daar nie ’n Skrif in die Bybel is om hulle teorie te
ondersteun nie? Ek mag hard en krities wees, maar dis tyd om
so te raak. Waar. Hoe kan die mense daarop aanspraak maak om
Christene te wees vandag, en hier uithardloop na alles; en vroue
met kortgeknipte hare, en dra kortbroeke, en rook sigarette, en
hardloop na filmvertonings (enige soort van ’n ou vertoning), en
aanganery. Vertel my dis die Heilige Gees? Moet my dit nooit
vertel nie! Julle—julle maak God siek op Sy maag, as daar so
’n ding gedoen kon word. Ek is seker julle verstaan. Noem
julleself so. Hoe kan daar so—iets wees? Aan hulle vrugte word
hulle geken.

Hy sou elke korthaar vrou vervloek en veroordeel. Hoe kon
hy enigiets anders doen? Hy’s ’n profeet. En dis dieWoord. Hy sou
sê: “Julle, Isébels!” Hy sou rof raak met hulle. Hoekom? Hy’s ’n
profeet. Hy sou moes bly by die Woord. Dis reg. Dink julle hulle
sou stop? Nee, meneer! Hulle sou sê: “Dis fanaties. Hy’s sleg soos
daardie ou Paulus wat in die Bybel was, vrouehater.” Julle—die
groep bedrieërs, sogenaamde Christene.
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“Maak nie saak hoe heilig jy probeer lewe nie; dit het nie een
ding daarmee te doen nie. Solank as wat jy God seWoord ontken,
en nie Daarmee oplyn nie, is jy ’n sondaar, ’n ongelowige.” Dis
wat hy sou sê. Hy sou dit nie lê—hy sou die byl reg teen die wortel
van die boom lê; hy sou niks spaar nie. Hy’s ’n profeet, en dis die
weg van ’n ware profeet. Hulle bly by daardie Woord ongeag van
wie dit is; of dit hulle eie ma of pa is, maak geen verskil nie; Jesus
het. Wou haar nie eens soveel as ’n moeder noem nie; sy was nie.
Hy was God; God het nie ’n moeder nie. As Hy sou, wie is dan
Sy vader?

Hy sou hulle vervloek en veroordeel. Hy sou elke denominasie
veroordeel, want daar’s geen van hulle gebou op die Woord nie.
Ek kan nie een van hulle vind nie. So gou soos hulle denomineer,
is hulle net dan teen die Woord. So hoe kan die—’n profeet seën
wat die Woord veroordeel? Tog wil hy dit nie doen om sy broer
seer te maak nie, maar tog moet hy dit doen, want hy’s ’n profeet.
En hy’s die verteenwoordiging van die ware Woord van God en
beweeg nie wegDaarvan op enigemanier nie—gebod op gebod en
reël op reël. Sienwat ek bedoel? Dieweg van ’nware profeet.

Komnamy toe, sê: “Here, ekwensUwil my ’n profeetmaak.”
Hy doen dit nie. Nee, Hy doen dit nie.

Hy sou elke onsedelike daad van die kerke veroordeel:
hierdie bunco partytjies, en al hierdie dinge wat hulle hou,
kaartpartytjies, sopaandetes. Hy sal elkeen van hulle veroordeel;
Hy sou hulle in die hel inblaas waarvandaan hulle kom. Dink
julle sou hom ontvang? Nee! Die kerk vandag sou hom nie
ontvang nie. Pinkster hom ontvang? Wanneer hy daar sou inloop
en sê: “Julle korthaar klomp Isébels, weet julle nie wat SO
SPREEK DIE HERE beteken nie? Loop hierbuite met ’n klein
rok wat soos jou vel lyk, aan, weet jy nie jy’s skuldig daaraan
om owerspel elke dag met honderde mans te pleeg nie?” Dis wat
hy sou sê.

Jy sou sê: “Wel, daardie ou ouderwetse, die ou, kaal kop,
grys kêrel, kry hom uit daardie preekstoel uit. Laat ons die
trusteeraad sien. Diakens, kry homdaar uit! Ons sal…”

“Julle klompmiserabele skynheiliges.” Dis reg. Amos sou dit
uitroep.

En noem dan julleself: “Ons is…Ons behoort aan hierdie
groep.”

“Ons behoort aan daardie groep.”
Julle is van die duiwel, julle vader, want hy’s die een wat die

Woord ontken.
Sê: “Ek het in tale gepraat,” en sny dan jou hare!
“Glorie aan God! Halleluja!”
Die Bybel het gesê dis ’n—dis ’n slegte—slegte ding vir ’n vrou

om te bid met haar hoof gesny soos daardie. Noem jouself dan ’n
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Christen. Skaam jou! Kruip weg in ’n hoek iewers, en kom reg
met God.

Trek daardie klein ou kort kleertjies aan, en gaan hier uit
in ’n werf, en strek jouself uit wanneer jy baie goed weet jy
pleeg owerspel met ’n honderd mans elke dag. Gesê: “Ek…”
Jesus het so gesê: “Wie ook al na ’n vrou kyk om haar te begeer,
het owerspel met haar gepleeg.” Sy was die een wat haarself
voorgestel het, en jy het dit gedoen in jou…Of jy het…

Jy’s dood vir die dinge van die wêreld; jy’t opgestaan daaruit,
soos ek gesê het, die begin. Jy dra jou kop in skaamte. Jou oë
vernou oor so ’n verskriklike ding van sonde, in plaas van om te
kyk na die vroue en hulle te begeer. “Julle mans wat so ’n ding
soos daardie sal doen en julleself Christen noem!” Dis wat hy
julle sou sê. Ek probeer sy woorde neem vanmôre. Hulle sou sy
woorde wees, want hy—onthou hy’s ’n ware profeet; hy sou moes
bly by daardie Woord. En ek haal net sy woorde aan, dis al, want
as jy hom sou bring, hy is die Woord; dan hier’s die Woord Self.
Jy mag nie die man hê nie, maar jy het die—Sy Woord; want hy
sou die Woord van die Here hê.

Elke mensgemaakte doktriene, hy sou dit veroordeel, soos
doop in die naam van die Vader, Seun, Heilige Gees. Hy
sou daardie ding reguit terug in die ewigheid ingooi. Hy sou
dit veroordeel, sodat daar nie ’n reuk daarvan oor is nie.
Ja, meneer! Hoeveel julle—hoeveel van die kerk vanmôre sou
hom daarvolgens ontvang? Dan hulle, hierdie Jesus—se—Naam—
groep, hulle sou—hulle sou sê: “O, ons sal hom daarvolgens
neem”; en dan julle organisasie, hy sal julle reguit aan wegblaas
daarmee. Dis reg. Julle korthaar vroue en jullewat dit verdra. Dis
reg. Jullemans, diemanierwat hullemaak en optree. Dis reg.

Baie mense sê dis goed om ’n profeet te wees. Dit is, as jy
gereed is om alles van die wêreld uit te verkoop en by God en by
Sy Woord te bly.

Nee, ons sou hom onder geen omstandighede ontvang, ons
denominasies vandag nie. Ons sou sekerlik niks met hom te
doen hê nie.

Luister na hom wat dit vervloek! Hy het gesê: “Die einste
God waarop julle aanspraak maak om in te glo, Hy sal julle
vernietig.” Wat sal dit daaromtrent doen? Die einste God waarin
Pinkster glo, van die einste onsedelike dade en dinge wat hulle
doen en toelaat om gedoen te word, daardie einste God sal
oordeel bring oor daardie organisasies. Dis presies wat Amos vir
hulle gesê het.

“O,” het hulle gesê: “ons het Abraham. Ons het—ons het
hierdie. Ons het diewet. Ons het priesters. Ons het profete.”

O, broer, daardie oë het vernou soos hy na hulle gekyk het
en daardie Woord in hulle ingeskree het. Ja, meneer! Sekerlik
sou hulle hom nie ontvang nie. Nee, meneer! Hy het gesê: “Hulle



DIE WEG VAN ’N WARE PROFEET VAN GOD 23

sal hulle vernietig met julle mensgemaakte doktrienes.” Dis wat
hy julle vandag sou vertel. Hy sou dieselfde ding sê as wat hy
toe het. Hy het gesê: “Die einste God waarvoor julle kerke bou
(miskien miljoene dollars betaal), die einste heiligdomme wat
julle vir Jehova bou, wat julle sê wat julle liefhet, daardie einste
God sal julle vernietig; omdat julle SyWoord verwerp.”

So is dit vandag! Die einste God wat Amerika sê hulle dien,
sal oordeel oor die volk bring en dit vernietig! Ek hoop daardie
raak so diep dat julle nooit daar uitwikkel nie. Die einste Een
wat julle sê wat julle liefhet en met julle eie mensgemaakte
leerstellings, en onsedelike lewe, en verval wat julle in julle het,
weg van die Woord van God, sal julle eendag vernietig. Dis SO
SPREEKDIEHERE!Niks anders oor vir hulle nie.

Lyn op met die Woord, preek die Evangelie aan hulle,
deurkruis die volk, vertel hulle die Waarheid; die predikers
baklei en skree en gaan aan; die man veroordeel; die organisasie
gooi jou uit. Die vroue skud hulle kop en wil nie hulle hare laat
uitgroei vir niks nie, dra hulle klere net presies dieselfde jaar na
jaar. Hulle is soos water op ’n eend se rug gooi. “Dan sê julle julle
het God lief?” het hy gesê.

Jesus het gesê: “Julle het julle tradisies geneem en die gebooie
van God van geen effek gemaak nie.” Dis die weg van ’n ware
profeet. Sien? Dis nie ’n maklike weg nie. Dis nie wat almal dink
dit kan wees nie, spring op en af en skree, en almal wat jou op
die skouer klop nie; dis dan ’n teken dat jy nie ’n ware profeet
is nie. Dis een van die einste tekens dat jy nie het waarvan jy
praat nie.

Wanneer het hulle hom ooit op die rug geklop behalwe as
hulle nie bybedoelinge gehad het nie? Hoekom sou hy omdraai en
hulle veroordeel? Reg. Kon nie vir Amos op die rug klop nie; hulle
kon nie vir Elía op die rug klop nie; hy het nie vir daardie goed
gestaan nie. Nee, meneer! Hy het vir hulle die God se Waarheid
vertel. En as die Hemel so groot is en waarnatoe ons gaan, dan
as ons nie kan oplyn met ’n klein nietige goedjies nie, hoe gaan
ons daar oplyn met die Gees? Jy moet oplyn met die Woord. En
dis die weg van die ware profeet. Hoewel dit hom stukkend skeur
om dit te sê, moet hy ’n volk stukkend skeur daarmee. Dis reg.
Maar dis die weg.

Hy sou dit vervloek. O, goeiste. Julle weet wat hy vir hulle
gesê het? Die opskudding, as julle oplet hier. Hy het gesê: “Dis
nie in julle regering nie, dis in julle!” Dis wat hy gesê het.
“Opskuddings in die kerk, julle vorm van godsaligheid, dis wat
die probleem veroorsaak het.”

Die rede waarom kommunisme deur die land trek vandag,
dis nie as gevolg van kommunisme nie; dis as gevolg van die
kerk; dis as gevolg van die mense. Vandag noem hulle hulself
Christen; hulle sing soos engele, opgeleide stemme, en praat met
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sulke welsprekende, asof hulle aartsengele was en wantrou God
se Woord soos duiwels. Dis reg. Sing soos ’n aartsengel, trek aan
soos ’n—ekweet nie wat nie, en ontkenGod seWoord.

’n Man, ’n prediker in die preekstoel, wat daar sal staan en
Doktor, Eerwaarde genoem word, en vra hom: “Het die Bybel
Doop in die Naam van Here Jesus Christus gespreek, of Vader,
Seun, en Heilige Gees?” En hy sal in jou gesig lag en “Vader,
Seun, en Heilige Gees” neem. Noem dan jouself ’n kind van God!
Vroue wat weet dat die Bybel hulle veroordeel om sekere dinge
te doen en hulle hare te sny en op te tree soos die wêreld en
onsedelike klere en dinge soos daardie te dra, en hulle sal dit
in elk geval aanhoudend doen, en op en af spring, en skree, en ou
vroue verenigings hê en naaldwerkkringe, en sendelinge na die
veld stuur. Dit het ’n stank voor die aangesig vanGod geword. En
SOSPREEKDIEHEREHy sal die hele ding vernietig!Hy sal.

Dis nie ’n maklike ding nie, maar dis die weg van ’n ware
profeet: skree dit daar uit en sê dit, of dit seermaak of nie.

Johannes was ’n ware profeet. Hy het gesê: “Die byl is gelê
teen die wortel van die boom.”Dis die weg van hulle.

Sekerlik, die moeilikheid is in haar: sing soos engele,
dans soos duiwels hierbuite, danse, aanganery, kaartspelery,
wedrenbane. Pinksters wat gaan na die vermaaklikheidsplekke,
filmvertonings is vol van hulle. Elke plek enige soort van ’n
ou vertoning of enigiets anders, hulle gaan reguit soontoe—en
wedrenne en enigiets anders, en noem hulleself Christene, en
gaan op en skree, en praat in tale, en neemVoetewas enNagmaal.
Tog, dis—dis ’n—dis ’n—“soos ’n hond gaan na sy braaksel,” het
die profeet gesê: “so maak hulle.” As daardie ding van die wêreld
was en uit jou geskop moes word, hoekom draai jy weer terug
daarna? Reg.

Buite op die straat aan die swaai, hulle noem dit ruk—
en— rol, sny hare af, dra kortbroeke, o, goeiste! Noem hulself
Christene. Kan jy ooit…Nee, ek beter dit nie sê nie. Dis hoekom
ek hulle veroordeel. As ek by hierdie Woord gaan bly, as hierdie
Woord na my kom, bly ek by hierdie Woord. Dit is wat na my
toe kom, die Woord. Veroordeel dit. Maak aanspraak om gelei te
word deur die Heilige Gees en doen sulke dinge!

Kan julle julle voorstel ’n vrou wat gelei word deur die
Heilige Gees om haar hare af te sny, wanneer die einste Heilige
Gees dit veroordeel? Dan watter soort van ’n Persoon is die
Heilige Gees? Kan julle julle verbeel? Kan julle julle ’n prediker
voorstel wat in die preekstoel staan en enige man hom uitdaag
om hom een plek te wys waar enigiemand ooit gedoop was deur
die titels van Vader, Seun, en Heilige Gees te gebruik, en in jou
gesig lag, en jou ’n fanatikus noem deur te doop in die Naam
van Jesus Christus, en sê hy is gelei deur die Gees, en sê hy het
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die Heilige Gees? Sou die Heilige Gees Sy eieWoord ontken? Nee,
meneer! Sien julle? Ek hoop julle begryp dit.

Nou, ekweet nie hoeveel tyd…die volgende ontploffingmag
my kry, maar totdat dit dit doen, gaan ek net daar staan met die
Woord. Wanneer ek jou ontmoet oorkant by die oordeel, gaan ek
reg by daardie Woord staan; dis wat ek glo die Waarheid is. Nee,
jy doen nie dinge soos daardie en het dan dieHeiligeGees nie.

Gegaan na…’n Prediker se vrou eenkeer, daar gesit met ’n
rok aan, en dit het verskriklik gelyk. Jy sê: “Jy het geen regte
nie.” Ek het ’n reg; dis die Woord. Preek Dit alles. Julle systap
daardie dinge, ’n klomp verwyfde predikers, want hulle het die
vermetel—miskien is hulle nie eens geroep om te preek in die
eerste plek nie. Amen! Maar ’n ware dienaar van God sal reg
by daardie Woord bly. Dis reg. Prediker se vrou wat daar sit heel
ingedruk in ’n rok met oorringe wat aanhang, en grimering aan,
en kortgeknipte hare, wanneer God die hele ding veroordeel as
vullis. En sê dan jy het die Heilige Gees!

Ek het gepreek hier in Phoenix, nie lank gelede nie, oor so
iets soos daardie; en die prediker se vrou, wat gesit het op die
preekstoel met een van hierdie seunsagtige kort gekartelde hare,
enmet ’n rok wat sy nie eens kon keer dat haar onderrok skyn nie
(kon nie onder oor haar knieë kom nie, was omtrent vier of vyf
duimbokant haar knieë, het daar gesit), op en af gespring en sang
gelei. Ek het dit net so hard as wat ek kon vervloek. Natuurlik
sal hy my nie weer nooi nie. Ek verwag nie hy moet nie, maar hy
ken reg en verkeerd. Wanneer ek by die oordeel staan, is dit nie
meer opmy hande nie. Gaan dan weg en sê…

’n Man, sogenaamde leraar (wat ek nie sê dat hy nie is nie)
het die ander dag ’n opmerking gemaak voor ’n paar van my
vriende by ’n sekere stad waarnatoe ek was. Julle ken die broer.
En hierdie broer het ingekom, hy het gesê…

Hulle het gesê: “Ons het Broer Branham eenkeer hier gehad”
(’n sekere stad in—buite in die weste).

En hierdie man het gesê: “O, Broer Branham is ’n goeie man
(sien? Hy het beter geweet as om enigiets op die karakter te
gooi),” gesê: “Broer Branham, maar moenie julle na sy bande
luister nie, want hulle sal julle verwar.”

En daar het per toeval een van my vriende daar gestaan wat
gesê het: “Net ’n oomblik, meneer! Ek was verward totdat ek die
bande gehoor het.” En dis die verskil. Gesê: “Ek kon nie verstaan
hoe ’n heilige God sulke goed kon uithou soos daardie, soos wat
julle almal doen nie.”

Selfde persoon, ’n ander saam met hom, gestaan by ’n sekere
plek nie lank gelede nie, gesê: “Broer Branham is ’n profeet: hy
kan dinge onderskei en dinge soos—maar,” gesê: “nou, moenie na
sy doktriene luister nie, want hy’s nie reg nie.”
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Die kranksinnigheid, die onwelvoeglike uitdrukking soos
daardie; weet jy nie dat die—as dit is ’n…ek’s nie ’n profeet nie,
maar as die Woord van God waar is, kom Dit na die profeet. Die
Woord van die Here kom na die profete. Hulle was diegene wat
die Woord interpreteer het. Dan sien jy jy het nie— dit maak nie
eens sin nie. Net om agter ’n sekere onbenullige denominasie te
skuil. Een van hierdie dae sal hulle breek, en vervorm, en vergaan
in die hel, maar die Woord van God sal vir ewig voortbestaan.
Op daardie Rots, bou ek my hoop vir ewig, op die Woord van die
Here. En laat alles anders sink. As ek elke vriend verloor, enigiets
anders, my vriendskap is in Christus.

My hoop is gebou op niks anders
As Jesus se woorde met regverdigheid;
Wanneer alles om my siel begewe,
Dan is Hy my hele hoop en krag.

Daardie geweer het die ander dag ontplof, en ek het
gesien…ek het gedink ek was dood. Het ’n rustige gevoel gehad.
Ek het omgekyk, ek het gedink: “Wel, hierdie is dit.” Watter goed
sou ’n denominasie my toe doen? Watter goed sou ’n organisasie
my toe doen? Ek moet oorkant staan by die vurige oordele van
God om deur hierdie Woord geoordeel te word. Hoewel ek moes
brand, en buig, en draai, en baie mense uitmekaar trek; maar ek
hoop om te maak—die ware kern van die Woord van God daar uit
te kry, en daar ’n siel vir die ewigheid te bou. Dis reg. Laat God
dit in Sy hande sit en dit bou tot ’n gehoorsame kind.

Hoe kon, hoe kon ’n man, gelei deur die Heilige Gees, so ’n
ding soos daardie doen, of ’n vrou met die Heilige Gees sulke
dinge soos daardie doen? Nee, Hy’s heilig; en as Sy Lewe in jou
is, is jy dieselfde. Jy sal net soos Hy wees.

Israel, soos ons, het gedink omdat hulle vooruitgegaan het
met hulle verdrag met andere, dit was God se goedkeuring
daarop. Nou, julle weet, ons dink dit vandag! Ek het met ’n paar
manne gepraat, hier nie lank gelede nie, in ’n hotel ’n paar dae
gelede, groot manne in die godsdienstige sfere en hulle het vir
my gesê: “God bewys dat Hy met ons is. Wel, ons het gegroei
verlede jaar, Broer Branham (ek vergeet hoeveel), honderde,”
soos daardie.

Ek het gesê: “Dis nie een stukkie goedkeuring nie.” Dis reg.
Prostitusie het verlede jaar toegeneem met dertig persent. Wys
dit God was met prostitusie? Daardie argument beteken niks.
Nee, jy kan dit nie doen nie. Nee,meneer!God staan by SyWoord.
Enige anderman sal by SyWoord staan, as hy eerlik is. Goed!

Hulle het gedink omdat hulle ’n verdrag het…Nou, hier
sal ons ingaan net ’n oomblik op die regeringsake. Ons volk het
die Woord van God weggewys, net soos Israel het. Hulle het die
Woord van God weggewys, en hulle mense, hulle priesters, en
profete, ensovoorts profeteer goed vir hulle, en hulle…Wat kan
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ons doen behalwe verkeerd profeteer, want dis teenstrydig met
die Woord. Sy’s gedoem, ons groot, geliefde volk gebasseer op
die—ons—ondervinding van ons voorvaders, dan teruggaan na
wat hulle gehad het.

Sekerlik, Israel was ’n groot volk. Kyk na hulle voorvaders,
maar God het hulle nie gespaar nie. Daardie ou kaalkop profeet
het die Woord na hulle toe gegooi, en dit het gebeur presies soos
hy gesê het. Lees julle geskiedenis hier en vind uit of dit nie reg
is nie. Dit het gebeur presies soos hy dit gesê het.

En hy het hulle veroordeel, tog hulle wat daar gestaan
het, daardie heilige priesters met heilige klere aan, en hierdie
gesprinkel het, en nie ’n hand hierdie of daardie rigting wou
beweeg nie, want dit was iets op hierdie manier, of tradisie of
iets. Jesus het gesê: “Julle is van julle vader, die duiwel, en sy
werke sal julle doen.”

En hulle het Hom geneem, en Hom veroordeel, en Hom aan
’n boom gehang, en Hom doodgemaak. Dis presies reg. God het
Hom weer opgerig. Ja, meneer!

Nee, hulle wou nie—ons sou Amos nie vandag glo nie, glad
nie. En vandag het ons ’n verdrag gesluit. Ons het wat ons
vandag noem…Ons dink dis God se goedkeuring omdat die—
ons organisasies toeneem en—en alles gaan soos dit gaan; ons
dink dat God se goedkeuring daarop rus. Julle weet, hulle het
aangesluit, ek glo, nog omtrent twee of drie miljoen Protestante;
en Katoliek het verskeie miljoene meer geraak. Sien? Hulle dink
dis God se goedkeuring die—dat hulle Katolieke is. Protestante
dink dis God se goedkeuring dat hulle Protestante is. Dis onsin;
dis kanonvoer; dis atoom—as; dis die toorn van God wat opgebou
word om te ontplof. Dis presies reg.

Luister julle namy; ek sal julle dieWoord van dieHere vertel!
Amen. Kyk na ons. Kyk na die wêreld ook—kyk na ons volk.
Ons is aangesluit by die V.N. Wat’s daarin? ’n Klomp goddeloses.
En ons met die vermetelheid om nie eens ’n gebed te doen voor
ons sessies begin nie. Het ek nie pas hier gelees: “Hoe kan twee
wandel behalwe as hulle saamstem,” nie? God doen niks behalwe
as Hy dit aan Sy knegte die profete openbaar nie. Hoe kan twee
wandel behalwe as hulle ooreenst, wanneer ons Mohammedaan,
Boedha, ateïste, goddelose, selfsugtige, alles anders daarin het.
Julle dink ’n—dink julleGod kan in so—iets soos daardiewoon?

“Wel,” julle sê dat: “wel, ons is in verdrag met hulle. Ons het
al die Westerse beskerming.” Hulle het al die volke rondom hulle
in beskerming gehad, maar daardie profeet het gesê: “God sal
julle verwoes; die einste God wat julle dien, sal julle verwoes vir
julle dwaasheid.” Hy sou dieselfde ding vanmôre sê.

Hy sou uitskel van die Wit Huis reguit af na die arm plaas.
Hy sou sekerlik. Hy sou hulle blaas met die Woord van God. Hy
sou sekerlik. Dis die weg van ’n ware profeet.
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“Kyk na ons, die kerke. O, ons is die groot heilige Roomse
Katolieke Kerk.”

In die Bybel van gepraat as ’n hoer.
“Ons is die patriarge van die vaders, die Protestantse Kerke,

almal saam verenig en genoem, dit—dit word die Wêreldraad van
Kerke genoem.”

Prostitute van die hoer, het die Bybel gesê. Dis presies wat
Dit gesê het. En tog dink ons…

En nou, al die kerke gaan saam. Mnr. Collins, ’n vriend van
my (broer in Kalifornië—Arizona daar), jy is—Elmer, ek het gesê:
“Wel, ek neem aan jy gaan na ’n goeie kleinMetodiste kerk.”

Gesê: “Ek het daar uitgekom toe hulle by daardie raad van
kerke daarbo aangesluit het.”

Ek het gesê: “God seën jou. Jy nader dieKoninkryk, Broer.”
Ja, meneer! Leerstelling, vertrou op die assosiasie met mense

en met hulle mensgemaakte doktriene, en verlaat die Woord van
God. Wat ons nodig het, is ’n profeet vandag om daardie Woord
daar in te skree. Dis presies. Ja!

Hulle het—hulle het veiligheid ondermekaar geneem. “O, ons
sluit aan…Ons, Pinksters? Sekerlik, ons het by die Wêreldraad
van Kerke aangesluit, want daarbinne het ons gemeenskap. Ons
sal hulle oorwen.” Soos ’n vrou wat na ’n kroeg gaan om dronk te
word saam met haar man om hom na God te wen. Meer soos die
man wat saammet die vrou gaan, vandag, na die kroeg om dronk
te word om haar na God te wen. Onsin! Bly weg van die duiwel
se grond. Wanneer enigiets die Woord ontken, is ek daarteen. En
dit maak my teen elke organisasie, want dis teen die Woord. Dit
behoort elke gelowige so te laat voel.

“Wel,” hulle sê: “maar onthou, ons het…”
Ek sê: “Ek het ’n groot stuk in die koerant, wat iemand vir

my gestuur het uit Arizona, van hoe hierdie patriarg So—en—
so die ander dag gesê het: “Pous Johannes die 22ste (of wat ook
al hulle hom noem) het—is ’n goeie man. Hy’s die enigste man
wat ooit gepraat het om die kerke te verenig, die Katolieke en
Protestante saam.” Gesê: “Dit mag nie in ons dae kom nie, maar
die volgende vyftien of twintig jaar sal dit hier wees.”

Ek het gedink: “Man, jy wat ’n patriarg is, jy profeteer en
weet dit nie.”

“Dis later as wat ons dink,” die kêrel wat dit vir my geskryf
het, het dit bo—aan die bladsy geskryf. Dis later as wat ons dink.
Hy het ook na bande geluister. Ja, meneer! Hy het gesê: “Dis later
as wat ons dink.” Gesê: “Broer Branham, het jy dit nie jare gelede
gesê nie?”

Ek het gesê: “Sekerlik.” Ja, meneer! Dit gebeur, want dis die
Woord van die Here; dit moet. Sekerlik.
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Ja, hulle het gesê: “Wel, hierdie heilige patriarg, dink jy nie
hy behoort iets meer as dit te weet nie?”

Nee, meneer! As hyGod seWoord ontken, enDaarin kyk soos
daardie, kan hy nie. Ek gee nie om hoeveel pouse, profete, of wat
ook al wat julle onder julle het nie. As julle van die Woord af is,
is julle van die Woord af. Dis reg.

Hoe kan God ooit so—iets seën solank as wat hulle die einste
Woord van God ontken? Hoe kan Hy enigiets behalwe Sy Woord
seën? Iets wat teenstrydig met Sy Woord is, hoe kan Hy Dit
ontken? Hoe kan jy ’n kanker seën wat jou opvreet? Hoe kon jy ’n
—’n elektriese draad seën wat jy vashou, en sê: “O, hou my vas en
verbrand my”? Dit sou kranksinnig wees. Hoe kan God enigiets
seën wat teen sy Woord is? So kom terug na die Woord. Julle
klomp predikers, soos jaghonde, wat is fout met julle? Julle gaan
hier uit en verkoop julle geboorteregte vir ’n pot lensiesop om
rond te ry in ’n Cadillac, of iets, of ’n sekere groot, hoë herehuis
iewers, en ’n groot miljoen dollar kerk, en al daardie dinge soos
dit, en verkoop julle geboorteregte, en is skaam en bang om die
Woord van God vir julle gemeentes te preek. Sê, skaam julle nie
vir julleself nie? En noem jouself ’n dienaar, ’n profeet van God,
en verkoop jou geboorteregte vir ’n pot van die wêreld? Wat sal
julle uitbroei? Dieselfde aswat Esau het. O, wat ’n skande!

O, nee, ’n heilige God wat oor Sy Woord waak om Dit te
bevestig kon nie iets seën wat teen Sy Woord is nie. Hoe…
(Nou luister! Ek weet ek raak net ’n klein bietjie laat, en ek
mag julle doodwurg, maar kyk, ek wil julle iets vra.) Hoe kon
’n heilige God, Wie Sy Woord gespreek het en gesê het: “Nou,
beide hemel en aarde sal verbygaan, maar Dit sal nie verbygaan
nie, nie een woord Daarvan nie.” Nou, hoe kan Hy iets neem wat
teenstrydig Daarmee is en dit seën? Hoe kon Hy dit doen? Kyk!
Hy bewys Homself; Hy bevestig Sy Woord. Hy sê wat reg is, nie
deur lidmaatskap nie.

Kyk na Moab. Moab het ook Sy Woord gehad, Moab. Israel
het Sy Woord gehad, en Moab het ’n vorm van godsaligheid
saam met Sy Woord gehad. Hulle het sewe offerandes geoffer,
skoon, jong osse op sewe altare, die perfekte getal, die perfekte
offerande. Dan, behalwe dit, het hy sewe ramme geneem,
sprekend dat hulle geglo het in die koms van die Seun van God,
en hulle daarbo geoffer saam met hulle hoë aartsbiskop. Al hulle
hoogwaardigheidsbekleërs, al hulle priesters en hoëpriesters,
alles anders het rondom gestaan met hulle konings, en
presidente, en wat nog, en hierdie geoffer, net so godsdienstig
as hulle kon wees, teen Israel. En daar was Israel daaronder, ’n
klein groepie afvalliges, het so gelyk. Maar wat was met Israel?
God was in hulle veldtog. Hy het Homself bewys, dat Hy met
hulle was. Sien?
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Maak nie saak hoeveel patriarge hulle gehad het nie, pouse,
of wat ook al, God kan niemet hulle wees, totdat HyHomself met
hulle bewys nie. En solank as wat hulle van SyWoord af is, en Sy
Woord ontken, hoe kan Hy met hulle wees? Geen tekens van die
Lewende God onder hulle nie.

Hoe kanGod onder die V.N.wees, wanneer twee nie kan saam
wandel sonder dat hulle saamstem nie? Nou, kyk hier. Daar’s die
Kerk van Christus, sogenaamd, aangesluit by die Pinksters. Die
Pinksters sê hulle glo in praat in tale; hulle glo in die bewys van
die Heilige Gees, praat in tale. Hulle sê hulle glo in dit, dat, en
die ander; hulle glo in tekens en wonders. Die Kerk van Christus
lag vir hulle en het gesê: “Julle klomp onkundiges, dit was in
die dae wat verby is.” Hoe kan twee saam wandel behalwe as
hulle saamstem?—en hulle het bymekaar aangesluit. Wat doen
hulle? Hulle soek veiligheid by mekaar. Weg met sulke goed! My
veiligheid is in Christus en in SyWoord, want SyWoord is Hyself.
Dis reg.

Geen tekens van die LewendeGod nie, glad nie. Diswat Jesus
gesê het: “As Ek nie die Woord manifesteer nie, moet Dit dan
nie glo nie. As God nie spreek en net profeteer—deur My nie,
en deur My sê, en deur My doen wat Messias veronderstel is om
te doen nie, moet My dan nie glo nie.” Dan sê ’n kêrel hy’s ’n
profeet gestuur van God, en ontken die Woord. God wees sulke
goed genadig. Hoe kan God ooit so maak?

Laat my vra—vra—is—hierdie nou. Ek—ek weet nie wanneer
ek weer met julle praat nie, dit sou van God afhang. Ek lê net die
voedsel in, soos Hy my gesê het in daardie visioen daardie keer,
sit dit in die vaatjies in.

Jy kon my vra: “Hoe kon Amos vooruit gesien het wat sou
gebeur met hulle?” Wel, dit het goed gelyk. Kyk! Nou, kyk hier.
Nou, luister nou goed, want hierdie is alles op band en dit gaan—
dit sal oor die wêreld gaan. Sien?

Nou, hoe…Kyk hier! Daar was Israel, hulle kweekskole was
in ’n beter toestand as wat hulle ooit was. Daar’s niemand wat
hulle pla nie. Hulle het hulle eie godsdienste gehad. Hulle het
nie…Niemand het gesê: “Julle kan nie Jehova aanbid nie.”

“Gaan voort,” het die heidense nasies gesê: “aanbid. Ons het
’n ooreenkoms met mekaar.”

Daardie profeet het daardeur gesien. Sien? So sou ’n profeet
vandag daardeur sien. Sien? “Gaan voort.”

En Israel het gesê: “Wel, laat ons eet, drink, en vrolik wees.”
So hulle het ’n klomp bymekaar gekry en vir hulle ’n paar
geloofsbelydenisse gemaak, en organisasies, en denominasies, en
dinge, en dit alles reggekry; en hulle vroue het net in weelde en
sonde gelewe daarbuite, man, rondgedra in kaberette en alles,
halfgeklee, klein syagtige rompe aan. As julle ooit iets van hulle—
hulle geskiedenis van daardie dae sien, hoe hulle gelyk het,
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o, omtrent een derde so erg as wat hulle vandag doen! Tog,
nie heeltemal nie, want hulle kon nie. Ja, en hoe hulle het en
aangegaan het soos daardie, en die konings, en die priesters, en
al die ander. Jesus het gesê: “Julle verteer weduwees se huise,
julle skynheiliges.” Hy het dit gesê! En al hierdie dinge wat hulle
gedoen het…Daardie profeet wat daar gestaan het en afgekyk
het op daardie—daardie volk soos dit, geen wonder sy hart was
uit hom geskeur nie. Ja, meneer!

Nou, julle sê: “Hoe het hy geweet wat sou gebeur? Hoe
kon hy dit vooruit sien? Hoe?” Dit het alles goed gelyk. Wel,
hulle het genoeg om te eet; hulle het genoeg om te dra; hulle—
hulle het hulle groot kerke; hulle gaan vooruit; geld oral gesaai.
Luuksheid, danse op die straat, onsedelikheid, en alles anders
wat net aangaan, en alles gaan goed! Net soos Amerika vandag.
Die televisie is vol vuil grappe, half uitgetrekte vroue, alles
anders. Alles wat jy sien is net vullis en sonde. Jy hoef nie na ’n
televisie te kyk nie, maak net jou oë oop, kyk enige plek. Meisies,
seuns, mans, vroue, wat rook, wat drink, daardie Isébels wat
hulself Christene noem, die vuil duiwels, wat hulself Metodis,
Baptis, Presbiteriaan, Katoliek, en Pinksters noem.Geenwonder
dit het sy oë vernou toe hy gekyk het nie! Dis reg.

Alles lyk goed. Hoe kan jy dit red, as ons gaanmaak…Hoe—
hoe…“Kyk dit. O, ons—ons het nog ’n miljoen. Ons—ons het…
Ons…Ons geboue is—ons kerke is so groot, onsmoet nuwe kerke
bou! Wel, ons het soveel geld, ons weet nie wat om daarmee te
maak nie! Wel, ons het net die beste plekke in die—in die nasie
gebou. Die grootste kerke wat daar is, ons besit hulle; en ons het
steeds baie geld. Dink jy nie God het ons geseën nie?”

Nee! Julle is van SyWoord af.
“En, Broer Branham, jy bedoel God gaan dit vernietig?”
Ja! Elkeen van hulle!
“Hoe weet jy?”
Amos, hoe het jy geweet? Net soos ’n dokter wat ’n geval

diagnoseer. Wanneer hy die siekte vind wat op die pasiënt is,
weet hy wat om te doen; hy weet wat die pasiënt het. Hy weet
hoe ver dit gevorder is, en hy weet wat gaan gebeur. En dis hoe
dit is met ’n profeet, ’n ware profeet. Wanneer hy sien…ek gee
nie om wat jy doen nie…Wanneer hy sonde sien voortgaan, is
dit ’n vretende kanker; en dis so gevorderd in die Pinksters en al
die res van hulle, dit kan nie terugkom nie! Dis in ’n gevorderde
stadium. Hulle gaan vergaan.

Dis hoe Amos die geval kon diagnoseer. Hy het dit
gediagnoseer deur die Woord van God. Dis hoe jy ’n—’n ware
profeet die geval diagnoseer en aan daardie vroue sê: “Moenie
julle ooit na die oordeel probeer gaan met kort hare nie, wanneer
julle beter weet nie.” Sê aan jullemanne, die res van julle, en julle
predikers, wat die Woord ontken, en ’n vorm van godsaligheid
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het, en by organisasies aansluit om die saak te ontwyk wanneer
julle beter weet. Julle kyk na dieselfde Woord waarna die ware
profete sou kyk. Die diagnose van die geval het gesê: “Dood,
skeiding.”

Net soos ’n dokter, hy ken die geval. Hy weet watter soort
simptome dit het. Kyk na hierdie volk. Wanneer jy sê: “Pinkster
verby?” Wanneer hulle sal sit—jou nie eens na die kerk sal laat
kom nie, want jy preek vir die vroue oor hulle kort hare; en die
Bybel veroordeel dit. Bang jy sal iets sê oor…

Hier die ander dag, toe ek ’n paar veldtogte saamgestel het
(Roy Borders het), op die Weskus, het hulle hom gebring— saam,
’n klomp predikers (omtrent, o, ek reken veertig of vyftig van
hulle waar ek ’n groot byeenkoms gehad het), hulle het gesê:
“Mnr. Borders, ek wil jou iets vra.” Gesê: “Is dit waar dat Broer
Branham die Naam van die Here Jesus Christus gebruik om in
te doop?”

Mnr. Borders, ’n baie waardige heer, (soos julle weet, Broer
Borders van hier), hy het gesê: “Menere,” hy het gesê: “Broer
Branham, wanneer hy buite in die veldtogte is—hier buite,” gesê:
“preek hy nie; hy gaan net voort en bid vir die siekes. Dis omtrent
wat hy doen.”

Gesê: “Dis nie wat ek jou gevra het nie,” het die
Presbiter gesê.

“Doen hy…” (Nou, hulle het die bande gehad, hulle weet.)
Gesê: “Doop hy in die Naam van Jesus Christus?”

Hy het gesê: “Ja, in sy eie kerk. Dis die enigste plek waar hy
doop, in sy eie kerk.”

Hy het gesê: “Daar’s dit; dis al wat ek wou weet. Ons wil hom
nie hê nie. Onswil nie daardie sekte onder onsmense hê nie.”

En die ander dag toe my goeie vriend, Ed Daulton, ’n
brief gekry het van die Baptiste kerk, het hy gesê: “Ons
ekskommuniseer jou uit die Baptiste gemeenskap, omdat jy
aangesluit het by die sekte omgedoop teword in Jesus seNaam.”

Ek wil graag staan by Paulus: “In wat die wêreld sekte noem,
dis hoe ekGod aanbid, want dis SyWoord.” Ja, meneer! Ja.

O, sekerlik diagnoseer die dokter die geval; hy sien waar
dit is. ’n Ware profeet diagnoseer die geval deur die Woord. Hy
wat? ’n Dokter diagnoseer sy geval deur die simptome. Is dit
reg? Hy kyk na die simptome, en hy kyk wat die probleem is
met die pasiënt. Hy sien hoe ver dit gevorderd is en sê: “Daar’s
niks wat gedoen kan word nie.” En ’n ware profeet neem die
Woord van God en diagnoseer die gevalle, gooi die medisyne
daarin, en die mense gooi dit terug in sy gesig. Wat gaan
gebeur? Vergaan, dis al. Plesierliefhebbende, wêreld—bevlekte
sogenaamde skynheiligheid! Maar dis die weg van ’n ware
profeet. O, goeiste!
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Hy sien die siektes. Hy het gesien dat hulle weggeraak het
van die Woord. Hy het die Woord gesien en hy het die resultate
geken, wat aan die kom was. Hy het die luuksheid gesien waarin
hulle lewe; Hy het die manier gesien waarop die vroue optree. Hy
het gesien hoe die priesters gemaak het, hoe hulle weggekom het
van die ware aanbidding van God en sulke dinge. Daar’s…Hy
het dit gehad—hy het die antwoord gehad; hy het gesê: “Daardie
Godwat julle sê julle dien, sal julle vernietig.”

“Hoekom?”
“Julle het nie My gebooie onderhou nie.” En tog het hulle

gedink hy het. Het ek dit nie pas hier gelees nie? Tweede vers,
4de—2de hoofstuk, 4de vers: “Omdat Ek julle uitgekies het om
te wees die…Uit al die families van die aarde het Ek julle
uitgekies, en togweier julle om inMy gebooie te wandel.”

Dink julle daardie klein kaalkop profeet wat daar staan met
daardie grys baard wat afhang, en sy oë wat vuur flits, wat praat
met daardie klomp priesters en dinge, en gesê het: “Die God wat
julle skynheiliges maak asof julle dien, daardie selfde God sal
julle vernietig,” dink julle hy sou samewerking kry? O, goeiste!
Hy sou…Probeer hom vandag en kyk of hy sou. Nee, maar hy
wat? Dis die weg van ’n ware profeet. Hy het die Woord gehad;
hy het geweet wat Dit was.

Soos Miga van ouds (die klein babatjie wat ek toegewy het),
ek het by party daarvan verbygegaan ’n paarminute gelede, want
ek—opskud die tyd. MaarMiga, toe hy voor Agab gestaan het, het
hy na hulle gekyk. Hy het die Woord geken. Miga het die Woord
tot hulle gespreek. Hoekom? Miga het sy visioen beoordeel, sy
doktriene met die Woord van God; en hy het gesien dat sy
doktriene en die Woord dieselfde was, want die Woord het gesê
dat hy Agab sou vervloek, en hy sou die honde sy bloed laat lek.
Dis wat die Woord gesê het.

So Miga het ’n visioen gehad; dis—hy was ’n profeet. “Sien
wat die Woord na my toe kom.” En hy het gebid: “O Here God,
wat moet ek doen? Wat moet ek sê aan hierdie klomp predikers
wat daar staan? Hier’s al die organisasies; almal in die land
is teen my versamel, Here. Hier staan ek voor die koning, wat
moet ek sê?” En hy het in ’n visioen ingegaan; gesê: “Gaan
op daarheen! Gaan daarheen,” gesê: “maar ek het Israel gesien
verstrooid asof sy skape is sonder ’n herder.”

Daardie—daardie distriksopsiener het nadergeloop en hom
in die mond geslaan en gesê: “Waar het die Woord van God,
die Gees van God heengegaan, toe Dit uit my uitgegaan het (uit
hom uit)?”

Julle weet wat God gesê het? Hy het ’n duiwel laat afgaan
en onder hulle laat kom, omdat hulle van die Woord af was om
mee te begin. Die Bybel sê as hulle nie die Woord sou glo nie, sou
Hy hulle sterk dwaling gee om ’n leuen te glo en sou daardeur
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verdoem word. Dis presies wat hierdie organisasies en mense
van hierdie volk vandag doen: glo ’n leuen en word daardeur
verdoem. “Want daar’s geen ander Naam gegee onder die Hemel
waardeur jy gered moet word nie.” Lyn op, organisatoriese,
sovoorts…Ja.

Nou, wat het hierdie andere—waarna het hierdie ander
profete gekyk? Hulle was profete. Ja, meneer! Hulle was profete,
maar as hulle sou gestop het en hulle profesie met die Woord
ondersoek het! As die Metodiste sou stop vandag en hulle
profesie ondersoek, sou hulle nie nog ’n persoon besprinkel
nie; hulle sou die Heilige Gees ontvang; hulle sou elkeen doop
deur onderdompeling in die Naam van Jesus Christus. As die
Gemeentes van God vandag sou stop en na hulle profesie kyk,
sou hulle terugkom na die Woord. As die Eenheid vandag sou
stop en hulle profesie ondersoek, sou hulle terugkom na die
Woord.Maar, julle sien, as daardie profete sou gestop het en hulle
profesie ondersoek het…Hulle het geredeneer; hulle het gesê:
“Daardie behoort aan ons, so ons sal opgaan na Ramot—Giléad
en ons sal dit inneem; want dit behoort aan ons. Josua het dit vir
ons gegee.”

MaarMiga het gesê: “Dit klink redelik.”
Maar dis wat dit is. Jy wil nie redeneer nie; jy wil glo wat God

gesê het. Moet niks beredeneer nie.
Wat as Abraham sou redeneer? Hoe sou hy ooit sy land

verlaat het? Hoe sou hy ’n honderd jaar oud gewees het, God
steeds geprys het, en hulle gaan ’n baba hê deur Sara, en sy
negentig? Verwerp redenasies; glo jy net.

Jy laat die duiwel jou vertel: “Jy weet, Broer Branham is niks
anders as ’n skynheilige nie.”

“Nou, ek…Nou, wag, laat my sien of hy is—laat ons sien of
hy reg leer. Laat my teruggaan na die Bybel.”

“Moenie—moet dit nie doen nie!” Hy sal jou dit nie laat doen
nie. Nee, nee! Sien? Maar hy sal iets sleg oor my sê (waartoe hy ’n
reg mag hê), dan hou jy net aan dit kry, stop en begin redeneer:
“Ja! Hy behoort dit nie te gedoen het nie; hy behoort nie dat te
gedoen het nie.”

Jy begin na my kyk, wel, jy het net baie. En jy begin rondkyk
na die Here Jesus, jy vind baie. Kyk na Hom net ’n oomblik. Ek
gaan elkeen van julle ’n predikermaak. Nou, ons gaan vergeet Hy
was ooit op aarde. Hier’s ’n seun wat bewys is, oor die hele volk,
dat Hy ’n—’n buite—egtelik—gebore kind is; Sy moeder het Hom
gehad voor sy en Sy vader ooit getroud was; is dit bewys. Nou,
hulle gaan nie na die Woord toe: “’n Maagd sal swanger word”
nie, hulle gaan net na wat hulle hoor. Sien? ’n Buite—egtelike
kind. Het hulle Homnie vertel Hywas in sonde gebore en probeer
hulle leer nie? Sien?
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En kyk na wat Hy gedoen het. Hy het werklik elke kerk
stukkend geskeur wat in die land was. Was dit reg? Organisasies,
enigiets anders. Wat was Hy? Net ’n oorgrootte seun wat
rondgegaan het soos daardie, jong kêrel, geen denominasie…
“Sê my aan watter kerk jy behoort. Wie is jou vader? Jy sê Josef
is nie jou vader nie?”

“Josef is nie My vader nie,” sou Hy sê.
“Wel, wie is jou vader?”
“God is My Vader!”
“Wel, jou fanatikus! Dis presies wat jy is. Jy wat ’n man is en

sê God is jou vader?”
As hulle dit met die Woord sou ondersoek…Halleluja! Sien

julle nie wat, die Woord moes vlees gemaak word nie. Hulle het
nie hulle visioenmet dieWoord ondersoek nie.

Daar’s dit; dis wat die probleem vandag is. Julle ondersoek
nie julle visioene met die—julle—julle profesie en julle doktriene
met God se Woord nie. Iemand probeer julle die Waarheid vertel,
dan stry julle met hulle. Net soos Amos sou— Amos het, julle sou
dieselfde ding doen.

Nou, kyk hier, hy’s in hierdie toestand. Nou, julle sou hom
veroordeel het, miskien (dis reg), as julle nie terug sou gegaan
het na die Woord nie. Hulle doen dieselfde; hulle veroordeel Hom
vandag.

Wat as julle vroue hier, hierbinne…Ja! Hoekom ondersoek
julle nie julle idee van julle kort hare met die Woord en sien wat
Dit sê nie? Hoekom doen julle nie daardie dinge nie?

Hoekom ondersoek julle nie julle doop van Vader, Seun, en
Heilige Gees, en daardie valse “drie—eenheid” wat dit genoem
word, wat niks in die wêreld is behalwe drie ampte van een
God, titels nie. Geen Naam van Vader nie, daar’s glad nie so ’n
ding soos naam, Vader, Seun, en Heilige Gees nie—Naam van
die Vader, Seun, en Heilige Gees, wat die Here Jesus Christus
is. Ondersoek julle doop met die manier wat almal in die Bybel
gedoop was.

As julle julle gedagte met die Woord sou ondersoek, sou
julle—julle terugkom en sou julle gedoop word in die Naam van
die Here Jesus Christus. Dis wat Paulus hulle gesê het om te
doen, en gesê as enigiemand anders enigiets anders geleer het,
laat hom—laat hom vervloekwees, selfs as ’n Engel afkom…

Julle weet, baie maal kom Engele af. Man, hoe Pinkster dit
opeet! Wat van toe St. Martin daar gestaan het, en hier staan
’n groot, helder wese, voor hom gestaan, ’n man wie in Jesus se
Naam gedoop het, wie in die Heilige Gees geglo het, en dieWoord
gehou het. En die Romeine het hom uitgeskop, en alles met hom
gedoen om te probeer om hulle leerstellings en mensgemaakte
doktrienes in te kry, daardie man het gestaan op die Woord. En
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eendag in sy krag…Die duiwels sou na hom kom en probeer
praat met hom. Hy sou geen aandag aan hulle skenk nie. Eendag
het Satan gekom soos ’n—soos Christus, gekroon, goue pantoffels
aan, daar gestaan en gesê: “Moet jy nie…” Vuurstrale om hom,
gesê: “Herken jymy nie,Martin? Ek’s jouHere; aanbidmy.”

Martin het na hom gekyk; daar’s iets verkeerd daar.
Hy het gesê: “Martin, kan jy my nie herken nie?” Gesê: “Ek

is jou Here en Verlosser.” Gesê: “Aanbid my.”
En hy het dit drie keer gesê, en Martin het rondgekyk; hy het

gesien Christus sou gekroonword deur Symense by die koms; Hy
sou nie goue pantoffels dra nie. Hy het gesê: “Gaan weg van my
af, Satan!” Man, sou Pinksters dit nie opeet nie? Man, ’n helder
skynende engel.

Daardie vrou het van Chicago afgekom (waarnatoe ek gaan)
gesê: “Broer Branham, die predikers daarbo het gesê as die Engel
van die Here vir jou gesê het om te doop in Jesus se Naam, sou
hulle dit aanvaar; maar siende dat dit jou eie gedagte is…

Ek het gesê: “As die Engel van die Here enigiets teenstrydig
daarmee gesê het, sou dit nie die Engel van die Here gewees het
nie.” Sien?

As enige Engel enigiets sê wat teenstrydig met hierdie Woord
is, laat dit ’n leuen wees. En as ’n man vir jou vertel, ’n
boodskapper van God (sê hy’s van God af), en jou vertel dis reg
om gedoop te word in die naam van die Vader, Seun, en Heilige
Gees, laat hom ’n leuenaar wees. As ’n man vir jou vertel dis reg
vir jou om kort hare te dra en dinge soos daardie, dat jy ’n hoed
behoort te dra in die kerk vir ’n hoed om ’n bedekking te wees,
laat hom ’n leuenaar wees, die Woord van God, die Waarheid.
Enige van hierdie dinge wat teen die Woord is, laat dit ’n leuen
wees. Dis dieWoordwat dieWaarheid is; Dit sal staan.

Dis die rede hoe Miga kon weet dat sy profesie van God af
kom, want dit was volgens die Woord van God. Ja, meneer! Sy
visioen is net dieselfde as dieWoord vanGod gerugsteun.

O, as Amos hier was, sou hy by die Woord bly. Dis reg. Maar
julle sien wat die probleem vandag met ons is, is soos dit met
hulle is. (Ek maak gereed om af te sluit.) Die probleem met ons
is, is soos dit met hulle was. Hulle is weg van die Fondament
geleer. Jesus het gesê: “Julle het die Woord van God van geen
effek gemaak deur julle tradisies.”

En daardie valse doop, die valse teken van die ontvangs van
die Heilige Gees…Party van hulle sê: “Skud ’n hand.”

Party van hulle het gesê: “Praat in tale.”
Ek het duiwels in tale hoor praat en hande skud ook. Ja,

meneer! Dis geen teken Daarvan nie. Nou, kyk, al hierdie dinge
soos daardie, al daardie dinge…Sien? Jy gaan van die Woord af
om daardie tradisies te leer. Dis reg.
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Nou, hy sou—hy sou jou na die Woord moet terugneem. Maar
ons het—ons leraars vandag het die mense van die Fondament
van God se Woord weggeleer. Nou, luister goed. Dis wat hulle
daar gedoen het; dis wat Amos hulle gesê het. “Die God wat julle
sê julle ken, Hy’s die Eenwat julle gaan vernietig.”

Nou, ons het hulle weggeleer van? Die Fondament van die
geloof wat eens aan die Pinkstervaders gegee is. Ja! Die Bybel.
’n Valse vagevuur geleer, ’n valse doop geleer, alles vals, vals,
vals, geskei van die oorspronklike. Julle glo dit nie, kom terug na
die Bybel en neem julle vagevuur, en neem julle Vader, Seun, en
Heilige Gees, en besprinkeling en al daardie goed, en kom terug
en kyk of dit skriftuurlik is. Dis die manier. Vind uit of dit op die
Fondament is.

Sien, hulle is weg van die Fondament wat Paulus gesê het
dat die Bybel…Die Bybel sê dat die—die—dat die Kerk van God
gegrondves is op die Doktriene van die apostels en die profete.
Die profete en apostels moet dieselfde wees. Sekerlik. Wat? Ons
het weggegaan van daardie Fondament van die Woord na die
denominasionele fondamente.

Luister nou ter afsluiting. Skakel aan julle geestelike
gehoorapparaat. Luister, ons het weggegaan van die Fondament
van dieWoord en op die fondament van ’n denominasie. Hoe lank
kan ek daarop bly? Nog drie uur. Weg van die Fondament van
die Woord na die fondament van wêreldse plesiere, wêreldsheid,
onsedelikheid wat in die kerk inkruip, weg van die Woord na
geloofsbelydenisse. Dit sou my drie weke neem om daardie
halfpad deur te preek, daardie vier opmerkings net daar.Weg van
die Woord na ’n denominasie. Denominasie en Woord…So gou
aswat die kerk denomineer, is dit net danweg van dieWoord.

Daar is net een ding: Kom reguit terug waar dit weggegaan
het en gaan weer—kom terug na die Woord. Dis reg. Bekeer
beteken “om te gaan—terug te draai, om te keer”; jy gaan in die
verkeerde rigting. Goed!

Denominasie van plesier. Denominasie van wêr—’n
fondament, bedoel ek, van plesier, fondament van wêreldsheid,
fondament van geloofsbelydenisse, en dit alles tesame het ’n
onsedelike korrupsie uitgebroei, geestelike korrupsie.

Hy wat ’n ware profeet was, hy sou in ons sien net presies
wat hy in hulle gesien het. As hy hier gestaan het op hierdie
platvorm vandag, en ek sou sê: “Broer Amos, groot profeet van
God, jou vreeslose, kom hier en neem my plek.” Hy sou hierdie
Woord preek. Hy soumoes; hy’s ’n profeet. Goed. Hy sou dit preek
presies net hoe Dit geskryf is, net wat ons nou sê. Goed. Hy sou
wees—in hulle sienwat hy in ons sien: onsedelike verval.

Kyk net, vriende. Hoeveel hier in hierdie teenwoordige kerk,
hier nou, sien dat die wêreld in onsedelike verval is? Wel, ons
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weet dit is. Wel, wat’s die probleem? Dis van die Woord af. Dis
reg. Goed.

Amos het nooit die regering blameer nie. Het julle hom hier
opgelet (wanneer julle dit lees wanneer julle huis toe gaan)? Hy
het nooit die regering blameer nie; hy het die kerk blameer vir
die kies van so ’n regering. Hmm! Julle politici! Laat my dit
’n oomblik in julle inmaal, hier en oor die wêreld waarheen dit
sal gaan.

Die kerk het so ’n ding soos Jeróbeam verkies. Wonder of
julle—ons nie omtrent dieselfde ding gedoen het nie? Laat ons
sê dis ’n goeie regering. Regering kan nie ’n huis bou op ’n rots
wanneer die mense huis verkies op ’n sand nie. Kan dit? Moenie
sê: “Ons regering, ons regering” nie; dis julle, die volk; dis die
mense. Hoe kan ons…

’n Prediker het vir my gesê, hy het gesê: “Broer Branham,”
gesê: “kyk! Ek weet jy’s reg daarin, maar,” gesê: “as ek dit sou
preek, sou my denominasie my uitskop, my mense sal my uit die
kerk uitjaag.”Gesê: “Ek sal nooit nog ’n preek preek nie.”

Ek het gesê: “Preek dit in elk geval!”

Ja, meneer! Dis God se Woord. Jy’s verantwoordelik, as jy ’n
profeet van God is, waar, jy sal bly by die Woord; indien nie, sal
jy bly by jou denominasie. Hang af waarvandaan jy is.

Kyk! Nee, meneer, ons kan nie bou—die regering kan nie ’n
huis bou op ’n soliede rots, wanneer die mense stem vir ’n huis
van plesier op sinkende sande nie.

Kyk wat wil ons hê. Laat ons nou net ’n minuut neem. Of…
Ek hoop nie ek put julle uit nie. Maar laat ons kyk wat ons wil
hê, net ’n oomblik. Ek kan nie by hierdie opmerking verbygaan
nie, hierdie nota nie. Kyk wat ons wil hê.

Kyk na ons televisie. Dis wat ons wil hê. Ons wil party van
hierdie komediante daarbo laat staan en alle soorte vuil grappe
vertel, en ons bly tuis uit die biduur op Woensdagaand, of die
prediker sal ons vroeg uitlaat sodat julle kan vroeg uitgaan en dit
kyk: sekere ou vieslike, vuil, vyf of ses keer getroude prostituut,
wat vuil grappe maak, seksueel aangetrek, en aangaan soos
enigiets, en julle het dit liewer as wat julle die huis van God
liefhet. Dit wys watter soort gees in julle is.

Ons laat dit toe, ons die mense…As die mense van
hierdie volk briewe sou skryf aan ons regering (sê, daar sou
’n honderdmiljoen briewe invlieg na daardie regering): “Stop
daardie vuil programme,” sou hulle dit moes doen. Ons is die
mense, maar ons, die mense, wil vieslikheid hê; so dis wat
ons kry.

Kyk na die radioprogramme. O, goeiste! Verander Rots van
die Eeue in ’n heupswaai, Ou Ruwe Kruis in swaai, ruk—en—



DIE WEG VAN ’N WARE PROFEET VAN GOD 39

rol daarmee—Die Ou Ruwe Kruis. Ja, sekerlik! Op ons radios,
televisie, al die…

Nie lank gelede nie hier daardie hoepels geneem, daardie
klein meisietjies. Alles is net so onsedelik as wat hulle kan word,
dis waarvan ons hou. Waardeur word dit geborg? Bier, whiskey,
sigarette, die geld van die volk. Wat doen hulle? Neem hulle
belastinggeld wat na die regering toe moet gaan vir belasting en
betaal vir die vuil, vieslike televisieprogrammewat hullewys.

Die Pinksters sou vroeër nie gaan na daardie vuil, vieslike
filmvertonings wanneer hulle sulke opvoerings gehad het nie.
Die duiwel was julle een voor, en het die televisie in jou
huis gesit.

’n Weg van ’n ware profeet is nogal hard, maar laat ons bly
by die Waarheid. Ja, meneer!

Kyk na ons advertensie. Vroue wat uitstaan met sigarette in
hulle hande, elke klein Isébel in die land…Wel, ek het gegaan
na die…Die ander dag het ek ’n snaakse ding gesien: daar was
een vrou wat (ek het oorgekom na die skool daarbuite om die
kinders te kry, toe ek oorgegaan het om hulle te kry)— wat nie ’n
kortbroek aangehad het nie, en dit was ysige weer. Elkeen van
hulle met…?…So gou as wat hulle daar kom en stop, as hulle
nie ’n sigaret gehad het nie, sou hulle dit baie vinnig opsteek en
[Broer Branham maak ’n geluid soos rook uitblaas—Red.] “Sien
hoe ek aangaan?” Hou daardie hand by die deur uit soos hierdie
met ’n sigaret in hulle hand. En jy sê vir hulle iets, o, hulle blaas
op. Sekerlik!

Jy sê iets vir Ricky, of Elvis, of een van hulle daarbuite, hulle
sal jou skiet. En die regering sou hulle ondersteun, want hulle is
net tieners. “Wel, dis alles reg. Hulle was—hulle het nie verstaan
nie. Hulle is tieners; sien dit oor.”

Nou, julle sienwat ’nware profeet beteken? Syweg?
Kyk na hierdie vieslike dromers in die kerke met hulle

denominasie, hulle sal jou reguit in die rug skiet. Die enigste ding
wat hulle weerhou om dit te doen, is die genade van God totdat
die Boodskap uit is. Die duiwel sal jou doodmaak, as hy dit kon
doen. Dis reg. Maar die Boodskap moet aangaan. “Ek, die Here,
sal herstel.” Dis reg. “Ek sal—in staat om dit op te rig uit hierdie
klippe.” Dis reg. Goed.

Ons filmvertonings, ons advertensie borde, ons
plesierliefhebbende sondaars wat hulself Christene noem, mense
wie hulself Christene noem, plesierliefhebbers, wellussoekers,
onsedelike aangetrekte vroue, mans wat na hulle kyk, vir hulle
fluit, wat hulself Christene noem, uitgaan…Wel, hulle het
selfs—hulle het selfs…Dis ’n groot ding in Florida, Kalifornië,
dat hulle nou groot klubs het; al die mans kom bymekaar en gooi
hulle sleutels in, en die vroue gaan in en kry een van die sleutels
daaruit; en wie dit ook al is, neem sy vrou huis toe; hulle lewe ’n
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week en kom dan terug en gooi weer hulle sleutels in. Sien? Dis
klubs. Buite—egtelik gebore kinders en enigiets anders, vark eet
vark, hond eet hond. Wat’s die probleem? Dis omdat hulle die
Woord verlaat het.

Hulle weet nie wat ordentlikheid beteken nie. Hierbuite met
’n klein ou stywe rokke aan, en dinge soos daardie, en mans wat
hulle begeer, en dink dat hulle ordentlik is. Jy mag miskien niks
verkeerd gedoen het nie, suster, maar laat ek jou iets vertel; jy’s ’n
werktuig van die duiwel. En by die oordeelsbank, SO SPREEK
DIE HERE, sal jy antwoord vir owerspel pleeg, en jou siel sal
verlorewees. Julleweet beter; julle weet dit nou, in elk geval.

Ons hele opset is korrup en verrot. Dis ons mense, wat hulle
wil hê. Soos ’n goeieman van die huis.Wel, as ’nman ’n goeieman
van die huis was, jou regering blameer…Dis wat ons seuns hier
uitstuur en kanonvoer van hulle maak (dis reg), as gevolg van ons
eie korrupsie. As ons die Here liefgehad het, en die Here gedien
het, en die regte soort regering en alles anders ingestem het, sou
dit ’n wonderlike plek gewees het. Dis reg. Ons sou geen oorloë
hê nie. Nee. God is ons Toevlug en ons Sterkte.

Stuur ons seuns uit en maak hulle dood, en slag hulle, en
alles anders, is omdat ons eie optrede dit laat gebeur het. God
het so gesê in die Bybel, en Hy verander nie; Hy’s net dieselfde.
Dis hulle eie mense se begeerte.

Soos ’n goeie man van die huis, wat as hy ’n goeie man is? Hy
wil reg doen, en hy wil vir God lewe, en hy het ’n plesier, familie
wat onsedelikheid liefhet.Wat gaan ’nman doenwanneer sy vrou
wil aantrek met kortbroek aan, en klere wil aantrek wat seksueel
lyk, en uitgaan en optree soos ’n Isébel, en sy dogters, en al sy
kinders, en almal van hulle. Sy pa sê—sy klein seuntjie wat hy
grootgemaak het, en liefgehad het, en gedra het, en gesoen het,
en in die bed gesit het, en vir hom gebid het, staan op en sê: “My
ouman is mal; al waaraan hy dink is die Bybel.” Wat kan daardie
man doen met sy familie?

Dis dieselfde ding wat ons regering, omtrent sy mense
hier. Moenie die regering blameer nie, blameer hierdie klomp
teruggevalle kerke omdat hulle sulke goed in hulle politiek sit
soos hulle het. Hulle wil dit hê! En dis hoekom hulle daarvoor
stem, en dis die redewaaromhulle dit het; en dis die redewaarom
God se oordeel op hulle is; en hulle gaan maai wat hulle gesaai
het. Hulle saai nou en hulle gaan later maai.

Ons…Kyk! O, ons is met malheid getref (o, ja!), probeer ons
pad in Rusland inkoop, probeer ons weg koop met kommunisme,
probeer om…Wel, geld…Jy kan nie hierdie gawes van God
koop nie!

Daar was ’n kêrel, Simon, wat dit eendag probeer doen het,
en Petrus het gesê: “Jy vergaan met jou geld.” Ons speel die rol
van Simon die towenaar, probeer ’n gawe vanGod koop.



DIE WEG VAN ’N WARE PROFEET VAN GOD 41

Kom terug na die Woord; kom terug na God; kom terug na
Christus; enmoet dan nie bekommerdwees oor kommunisme nie.
Ons sal die regteman instem, ons sal nog ’nman hê soosAbraham
Lincoln, George Washington, of iemand wat ’n regte man was.
Moenie die regering daarbo blameer nie, blameer onsself. Dis
wat Amos sou sê, en dis wat enige ware profeet van God sou sê,
as hy die Woord van God ken. As hy ’n ware profeet is, ken hy—
hy die Woord, want Dit kom na hom.

Israel in hulle verdrag met—met hulle maak—vyand.
Eerstens moes hulle wegkom van die Woord van God, voordat
hulle ’n verdrag met hulle vyand kon sluit. En voordat ons ooit
’n verdrag met ons vyand en dinge kan sluit, moet ons wegkom
van die Woord van God.

Dieselfde nou, Rome laat oorneem. Wel, ons doen dit die hele
tyd. Sy het die regering geneem; sy neem die plekke; sy neem die
mense; nou neem sy die kerke. Wat doen ons? Sit stil, stem met
hulle saam. “O, dit maak nie enige verskil of dit hierdie manier,
daardiemanier is nie; dis in elk geval alles God.”

Julle arme, miserabele teruggevalle sogenaamde profete.
Wat’s die probleem met julle? Hulle ken nie die Woord omtrent
God in hierdie dinge nie. Hulle bestudeer nie die Woord nie.
Hulle besef nie. Hulle sê kommunisme gaan die wêreld oorneem.
Nee, dit gaan nie! Romanisme gaan die wêreld neem! En dit doen
dit onder die naam van Christendom! Het die Bybel, Jesus nie
gesê dit sal so naby wees dat dit die einste Uitverkorenes sou
mislei indien moontlik nie?

Wat ons vandag nodig het…(Laat my afsluit deur dit te sê.
Nou, ek gaan afsluit.) Wat ons vandag nodig het, is nog ’n ware
profeet. Amen! Ons het ’n man nodig waarna die Woord van
God kan kom. Ja, broer! Hy sou verwerp wees, en uitgejaag, en
uitgewerp; maar hy sal sekerlik ’n gat skiet. Hy—hy kan. Hy sou
sekerlik sulke sade saai, totdat die Uitverkorenes dit sou vind.
Dis reg. Ons het ’n profeet nodig! Ons het ’n man nodig na wie
die regte interpretasie van die Woord kom, dat God deur hom
spreek en die Woord bevestig om Dit waar te maak. Dis wat ons
nodig het, en, broer, ons is een belowe volgens Maleági 4. Om
wat te herstel? Die geloof van die mense terug na die Bybel. Ons
is een belowe; hy sal dit doen.

Amos het geweet (ja, meneer!)—Amos het Israel geken,
haar goddelose minnaars sou hulle spoedig vernietig. En hulle
goddelose minnaars van vandag sou hulle spoedig vernietig.
Die einste denominasionele geloofsbelydenisse en dinge, waarin
hulle hulself gebind het (julle Pinksters), dis die ding wat julle
gaan vernietig—julle geloofsbelydenis en denominasie. Julle bind
julleself reg oorkant vas om die merk van die dier te neem en
weet dit nie eens nie, hou dit reg oor julle oë. Sekerlik is dit, ’n
boikot. Wat probeer julle doen? Jy behoort hieraan of jy behoort
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nie. Sien? Wag julle net. Kry net ’n bietjie—net ’n klein bietjie
langer. Dan sê julle: “Ek sal dan daar uitgaan.”

Nee, jy sal nie; jy’s alreeds daarin; jy’s alreeds gemerk; jy’s
gevang met die merk op jou.

Maak nie saak nie, Esau het bitterlik geween toe hy beter
geweet het; maar hy het bitterlik geween, om ’n plek te probeer
vind om te bely en hy kon dit nie vind nie. Jy sal dan daar bly.
Nou’s die tyd om te vlug.

Amos het geweet dat hulle goddelose minnaars haar sou
vernietig, want hulle, die kerk, het Hom, God verlaat, en Sy
Woord, die weg van die lewe. Hulle het weggegaan van God se
weg van die lewe, en hulle eie gemaak. O, die Woord was ’n
struikelblok vir hulle, en Dis dieselfde ding vandag. Die Woord
van God is ’n struikelblok vir die sogenaamde Christen. Vertel
hom van die Waterdoop in die Naam van Jesus Christus. Vertel
hom van die heilige God wat sal maak…

Wel, hulle sê: “Wel, ons het die Heilige Gees.”
Dan hoekom dra julle steeds kort hare? Hoekom doop julle

steeds in die naam van Vader, Seun, Heilige Gees? Hoekom glo
julle steeds in hierdie ander dinge wat julle glo en maak soos
julle maak? Wys dat julle vrugte dit bewys. Jesus het gesê: “Aan
hulle vrugte sal julle hulle ken.” Sien dit wys julle net, julle praat
van iets waarvan julle niks weet nie. Ja, meneer!

Ja! AsAmos hierwas, sou hy uitskree teen hulle stelsels.Weet
julle dit?

Nou, ek gaan een vers lees voor afsluiting. Die 8ste vers van
die 3de hoofstuk, en laat ons lees:

Die leeu het gebrul, wie sal nie vrees nie? Die Here…
het gespreek, wie sal nie profeteer nie?
Luister! Ter afsluiting nou, wil ek dit sê. Ek is jammer om

julle ’n halfuur laat te gehou het, maar kyk; ek wil dit sê: Ek is
’n jagter; ek jag. Ek is bly God het my iets soos daardie gegee.
Die ander dag toe die geweer afgegaan het, het ek weer reguit
afgegaan om te kyk of ek weer kon skiet. Ek wou nie hê dit moet
my bang maak nie. As ek ’n ongeluk buite op die pad gehad het,
sou ek nie ophou om my kar te bestuur nie. As ek oor die vloer
loop, en my toon stamp op die mat, en deur die venster gaan,
sal ek nie ophou loop nie. Sien? Nee, nee. God het my ’n skoon
oefening gegee; dit was Satan; dit was nie God nie. Sien? Dit
was Satan.

Nou, ek ken die geestelike aanwending daarvan. Daar’s drie
van ons in hierdie kamer op hierdie oomblik wat weet wat
dit is, en dit sou die hare op julle kop laat rys. Maar ek sou
nie enigiemand sê nie (sien?), net hierdie drie mense vir ’n
bevestiging. Nou, dis alles in die haak. Dis alles…God het alles
daarvan geweet, en dit vooraf gewaarsku, en alles anders, en ons
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weet dit—dis gedeeltelik my fout, en ek het iets gehad…ek het—
ek het ’n man se kant gekies eenkeer toe ek nie behoort te gekies
het nie. Ek kon net die lewer uit homuitgeskud het. Sien? In plaas
van omdit te doen,moes ek daarvoor betaal. So dan…Soons…
Dis goed; dis ek, en dis nou vergewe, en ons sal aangaan. Sien?

Ja, Amos, hierdie 8ste vers: “As ’n leeu brul, wie sal nie
vrees nie?”

Ek het gejag in die Afrika oerwoude. Ek was waar leeus
was. Hy’s die koning van die diere. Ek het in die oerwoude
teen die aandtyd gelê en die gekrys gehoor en die hiënas, die
gelag, die getjank en—en die—en die verskillende diere. En dan
sou sommige van daardie hiënas maak—net jou bloed laat stol
wanneer hulle skree. En daar was luiperds en—aan die skree, en
enigiets anders, en kewers en ape en bobbejane en duisendemaal
duisende piep, krys. Loop oral, jy kan alle soorte van dinge hoor
aangaan, maar laat ’n leeu brul, selfs die kewers bly stil. Dis ’n
doodse stilte. Hulle bly stil.Wat?Die koning het gepraat. Amen.

As ’n leeu brul, wie sal nie vrees nie? Wanneer God spreek,
wie sal nie profeteer nie? Wanneer God spreek, roep die profeet.
Julle weet wat ek bedoel? Die ware profeet roep. Vriende, Hy het
gespreek! Dan, laat elke skepsel van Sy koninkryk ag slaan op
wat Hy gesê het. As ’n leeu kan herken dat daar iets verkeerd is,
wanneer hy brul, bly alles van sy koninkryk stil. Hulle luister.
Selfs die klein kewers, tog is hy in die koninkryk van daardie
leeu. Die bloedstollende tjank van die hiëna, hy bly stil. Die
olifant daar, wat die leeu kan optel en hom ronddraai met sy
[Broer Branham maak ’n geluid soos ’n olifant—Red.]; en laat ’n
leeu brul, hy sal stilbly en stilstaan. Laat die kaapse buffel wat
kan snork, lyk asof vuur uit sy neus blaas, wanneer ’n leeu op
hom spring, sou homnie eens skade doen nie…Laat die renoster
met sy sewe ton van gepantserde deurdringing en sy groot snoet,
laat ’n leeu brul, hy stop in sy spore. Wat’s die probleem? Sy
koning het gepraat. Sien? Hywil hoorwat gesê gaanword.

En wanneer God spreek, roep die profeet; en laat Sy
koninkryk dan ag slaan op wat Hy sê. God het gespreek; laat elke
skepsel van Sy koninkryk luister nawatHy sê. Laat ons bid.

O, Leeu van die stam van Juda, staan op en brul. U brul in
hierdie laaste dag. U oë is vernou; U kyk af. U sien die sonde van
hierdie sogenaamdeChristenvolk enwêreld. U sien die sonde van
hierdie volk, wanneer dit gekoop is met dierbare Bloed. U sien
hoe die denominasies oor UWoord loop, sien hoe die vals profete
lieg; God se Waarheid ontken hulle.

Brul, O Leeu van Juda; laat U profete uitroep! Wanneer God
spreek, wie sal nie profeteer nie? Dis die Woord van God wat
uit die Bybel uitkom en opbeweeg deur die profeet. Hoe kan hy
stilbly? As hy sou, sou hy in stukke blaas.
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O, God, laat U profeet brul, Here. Brul U Boodskap uit, God,
en laat elke skepsel van U koninkryk ag slaan. Mag hulle stop.
Mag die vroue stop en hulself ondersoek. Mag die mans stop en
hulself ondersoek. Mag elke prediker wat na hierdie band luister,
stop en homself ondersoek, want die Leeu van die stam van Juda
brul, en die wareWoord, wat na die profete kom, spreek, roep uit:
“Bekeer en draai terug voordat dit te laat is.”

God, ek vertrou die boodskap op die band en in hierdie
sigbare gehoor, aan U toe, vanmôre, vir—vertrou dat U dit sal
goedkeur en elke seun en dogter van God sal roep, wat onder—
wat ooit hierdie band sal hoor of onder die klank van die stem,
sal hulle—terug na bekering voordat dit te laat is.

En ek glo, Here, as U Amos hiernatoe sou stuur, sou hy
dieselfde ding roep;want hy kon nie roep…Maar as hy ’n profeet
van die Here is, is hy ’n voortstuurder van die Woord. Hy’s
voortgestuur deur die Woord, met die Woord, en hy is die Woord.
Nou, Here, laat dit gedoen word in die Naam van Jesus Christus.
Amen. 
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